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Spoštovane občanke in občani!
V prejšnji številki Barjanskega lista sem napisal, da imamo v 

okviru občinske uprave, v tem obdobju največ dela prav s pri-
pravo in rebalansom proračuna za tekoče leto. Zmanjšan obseg 
prilivov v občinski proračun narekuje tudi uskladitev porabe. 

Ob intenzivnem delu odborov občinskega 
sveta ter ob razumevanju nastalih razmer 
občinskih svetnikov, je predlog končno 
usklajen in pričakujem, da ga bomo na 
naslednji seji občinskega sveta, prvi dan 
marca, tudi sprejeli.

Tako bomo zagotovili nemoteno fi-
nanciranje in delovanje javnih zavodov, 
društev, ki delujejo v občini in nadaljeva-
nje začetih ali predvidenih investicij. 

Vrsta projektov je bila v preteklem letu 
začeta in v letošnjem nas čaka dokončanje. Vremenskim po-
gojem primerno, intenzivno potekajo ali se bodo začela dela 
na kanalizacijskem omrežju Radna, krožišču v Podpeči, pri iz-
gradnji opornega zidu in širitvi ceste v Kamniku pod Krimom, 
predvidoma s 1. marcem pa bomo vendarle dejansko začeli tudi 
z izgradnjo kanalizacije na Rakitni. Gre za izredno zahtevne pro-
jekte in po dokončanju bo naša občina, ali vsaj nekateri njeni 
deli, dobili novo, lično podobo ter predvsem funkcionalno vse-
bino.

Vsi našteti projekti so sofinancirani bodisi iz državnih ali evrop-
skih virov, vendar povsod svoj delež, v nekaterih primerih celo pre-
težen, zagotavlja občina iz svojega proračuna.

Morda nam je, vsaj kar zadeva snežnih padavin, letošnja zima 
res vsaj doslej prizanesla, zato pa so se pojavili nepredvideni iz-
datki zaradi izliva vode v zadružnem domu v Notranjih Goricah in 
zaradi vandalizma v knjižnici na Brezovici. V prvem primeru so gle-
de na starost naših zadružnih domov takšni nepredvideni dogodki 
razumljivi, zato pa vandalizem, ogrožanje zaposlenih in uničevanje 
inventarja v knjižnici resnično presega meje dobrega okusa.

Smo v tednu zimskih šolskih počitnic. Vreme je otrokom naklo-
njeno in upam, da ste jih uspeli dodobra izkoristiti. Pouka prosti 
dnevi so časovno sovpadli tudi s starim slovenskim običajem pu-
stovanjem. Za najmlajše so ga, ob izjemni udeležbi, odlično or-
ganizirali člani Društva za zabavo, šport in kulturo v trgovskem 
centru Tuš v Notranjih Goricah. 

Tudi v dneh, ki so pred nami bo dogodkov na pretek. Člani 
KUD Janez Jalen bodo premierno in v ponovitvah uprizorili igro 
Malomeščanska svatba, prihodnji vikend bo organiziran Dobro-
delni županov ples in teden kasneje še koncert Tereze Kesovije. Več 
o prireditvah in terminih lahko izveste v nadaljevanju Barjanskega 
lista. Seveda vas na prireditve v imenu organizatorjev in nastopa-
jočih tudi iskreno vabim.

   Metod Ropret,
župan

Iz občinske hiše
Od črnega odlagališča do prijetnega kotička

Ljubljansko barje, uvrščeno tudi na Unescov seznam kultur-
ne dediščine, ponekod bolj kot na simbol čiste narave, spomi-
nja na predpražnik prestolnice, kjer divja odlagališča rastejo 
kot gobe po dežju. Z njimi se vsako leto spopadajo številni pro-
stovoljci, ki se podajo na številne čistilne akcije. Konec januarja 
so za divje odlagališče na koncu Požarnic v Vnanjih Goricah, 
poskrbeli tudi na občini Brezovica in ga preuredili v prav pri-
jeten kotiček. Nekdanjo deponijo je saniralo podjetje PGM Pi-
žem, ki je odpeljalo 270 m3 gradbenega materiala in ostalih 
odpadkov ter ga preuredilo v postajališče s klopcami. »Gre za 
primer ureditve divjega odlagališča in srčno upamo, da se to ne 
bo več pojavljalo,« je povedal podžupan Marko Čuden.

Divje odlagališče je bilo sprva začasna deponija gradbenega 
materiala, ki so ga tu shranili ob gradnji kanalizacije v Vnanjih 
Goricah. Kmalu pa je iz začasne deponije nastalo divje odla-
gališče, kamor so neznanci navozili raznovrstne odpadke, od 
asfalta do navadnih smeti. »Inšpektorica za okolje in prostor je 
divje odlagališče opazila in podala prijavo, zato smo ga morali 
sanirati,« je še pojasnil Čuden. Sanacija je po besedah predse-
dnika KS Vnanje Gorice, Marka Isteniča, stala okoli pet tisoča-
kov in pol.

Tokrat je kazen doletela občino, a kot opozarja brezoviški 
župan Metod Ropret, to ne bodo zadnje odločbe za sanacijo 
divjih odlagališč: »V prihodnje lahko pričakujemo, da bodo mo-
rali plačati kazen ali povzročitelji ali lastniki parcel, kjer taka 
odlagališča nastajajo in seveda bodo morali vzpostaviti prvo-
tno stanje. Na tem se v krajinskem parku, odkar je ustanovljen, 
resno dela. Tako odlaganje odpadkov ne bo več dovoljeno, tako 
dolgo se bo iskalo in razčiščevalo, da bo nekomu naloženo, da 
to uredi.«

Vesna Erjavec
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Krajevne skupnosti

Iz KS Vnanje Gorice
V začetku februarja so nizke temperature omogočile, da smo v 

KS Vnanje Gorice prvič uredili brezplačno drsališče na igrišču za do-
mom krajanov. Ob tej priložnosti bi se radi zahvalili predsedniku 
prostovoljnega gasilskega društva iz Vnanjih Goric, Franciju Klemnu 
in vsem gasilcem, ki so pomagali pri pripravi in vzdrževanju ledene 
ploskve. Drsališče je bilo zelo dobro obiskano, uživali so tako otroci 
kot tudi starejši. Na igrišču so bili nameščeni goli, da so se med seboj 
lahko pomerili ljubitelji hokeja. Ker je bil odziv krajanov pozitiven, 
bomo drsališče uredili tudi v prihodnjih letih, če bodo le dopuščale 
vremenske razmere. 

Svet KS Vnanje Gorice
        
Iz KS Notranje Gorice – Plešivica

Podaljšanje linije mestnega prometa 6B se je že v prvem mesecu 
izkazalo na pravilno odločitev, saj vas veliko uporablja novo možnost 
prevoza v Ljubljano. Noviteta pa je prav prišla tudi našim osnovnošol-
cem, saj so se ukinili šolski prevozi, tako da šolarji uporabljajo linijo 
6B. Z novim šolskim letom bodo šolarji dobili tudi dijaške mesečne 
vozovnice, ki jih bodo lahko koristili tudi za druge prevoze. Za nakup 
in polnjenje Urbane se lahko napotite v trgovino TUŠ v Notranjih Go-
ricah, kjer vam bodo prijazne prodajalke naložile zahtevan znesek ali 
prodale mesečne vozovnice. 

Februar je tudi mesec občnih zborov po naši krajevni skupnosti. 
Najbolj pomembno sporočilo z občnega zbora gasilskega društva je 
prav gotovo gradnja novega gasilskega doma, saj se bo stari moral 
umakniti novemu vrtcu v Notranjih Goricah.  Pogumna in pomemb-
na odločitev za našo krajevno skupnost, saj časi niso najbolj rožnati 
za take investicije. Zavedati se je potrebno, da sta to investiciji za ka-
snejše rodove in pričakujemo, da se boste krajani odzvali pri finančni 
pomoči za gradnjo gasilskega doma.

Ravno danes, ko izide Barjanski list, bo KUD Janez Jalen pripra-
vil premiero igre Malomeščanska svatba in prepričan sem, da nas ne 
bodo razočarali. 

Zima je kljub vsemu pokazala zobe in skupina privržencev drsa-
nja ter igranja hokeja je v športnem parku Jama pripravila vrhunsko 
drsališče, ki ga je obiskovalo veliko otrok in odraslih. Mnogo truda in 
mrzlih večerov je bilo potrebnih za enkratne užitke. Hvala vsem, ki ste 
kakor koli prispevali, da je drsališče obratovalo tako dolgo.  Mraz pa 
ni prinesel samo lepih stvari, saj je zaradi nizkih temperatur počila cev 
v zadružnem domu in samo hitri intervenciji naključnih obiskovalcev 

doma in domači gasilski vrsti se je zahvaliti, da je škode razmeroma 
malo. 

Letni časi se hitro menjavajo in že je pred vrati pomlad in s tem 
tudi vsakoletna čistilna akcija »Očistimo Slovenijo«. Akcija bo letos v 
soboto, 24. marca, tako da že sedaj vabim vsa društva, da se nam s 
svojim članstvom pridružijo ob 9. uri, na zbirnem mestu pred zadru-
žnim domom.

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica



4

BARJANSKI

Komunala

Šole in vrtci

Komunala na Občini Brezovica
Želje komunalnega oddelka po mili zimi očitno niso naletele na 

prava ušesa. Hud mraz in sneg sta aktivirala našo zimsko službo, is-
točasno pa preprečila nadaljevanje del na začetih investicijah v Radni 
in krožišču v Podpeči. Dela se bodo nadaljevala takoj, ko bo mogoče. 

Hitro se približuje tudi sobota, 24. marec, ki je letos rezervirana 
za čistilno akcijo »Očistimo Slovenijo«. Akcija bo potekala istočasno 
po celi Sloveniji. Koordinatorji akcije bodo v vsaki krajevni skupnosti, 
tako da se društva in posamezniki  lahko obrnete na predsednike svoji 
krajevnih skupnosti.   

Upam, da se vsi skupaj zavedamo pomembnosti akcije in da bomo 
s svojo prisotnostjo veliko lahko doprinesli k čisti okolici, v kateri živi-
mo. Za prijavo divjih odlagališč se lahko obrnete na občinsko upravo, 
oddelek za komunalo, ki bo evidentiral divja odlagališča. Letošnje leto 
se bodo tudi otroci v šolah in vrtcih že en dan prej udeležili akcije in s 
tem pokazali, da imajo pravi odnos do čiste narave. Potrebujemo torej 
nekaj dobre volje, lepo vreme in uspeh ne bo izostal.

Marko Čuden, 
podžupan

Vpis v vrtec za šolsko leto 2012/2013
Vsem staršem, ki želite v šolskem letu 2012/2013 svojega otroka 

vključiti v enote Vrtcev Brezovica (Brezovica, vrtec pri OŠ Brezovica pri 
Ljubljani, Vnanje Gorice, Notranje Gorice, Podpeč ali Rakitna), sporo-
čamo, da lahko vlogo za sprejem otrok v vrtec oddate do 31. 3. 2012 
(4. člen Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtce Brezovica).

Vloge, ki bodo prispele po 31. 3. 2012, se bodo za šolsko leto 
2012/13 lahko upoštevale le, če bo prostih mest več ali enako število 
kot oddanih vlog. Predvideno število prostih mest je 110.

Prazen obrazec vloge dobite v vseh enotah vrtca in na spletni strani 
vrtca (www.vrtec-brezovica.si). Oddate jo na upravi vrtca ali pošljete 
na naslov Vrtci Brezovica, Nova pot 9, Vnanje Gorice, 1351 Brezovica.

V aprilu 2012 bo Komisija za sprejem otrok na podlagi prispelih 
vlog in Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtce Brezovica pričela z delom. 
Starši boste o sprejemu otrok pisno obveščeni, predvidoma v maju ali 
juniju.

Istočasno vas obveščamo, da starši otrok, ki so bili septembra 2011 
zavrnjeni ali so prosto mesto v vrtcu zavrnili sami, vložijo novo vlogo za 
vpis otroka v vrtec, ne glede na njihovo uvrstitev na prednostni seznam.

Vlagatelje, ki ste vlogo za sprejem otroka v vrtec oddali po 31. 3. 
2011, prosimo, da v primeru sprememb podatkov iz vloge (npr. prebi-
vališče, zaposlitev v občini Brezovica, število otrok, ipd.), o spremem-
bah obvestite tajništvo vrtca.

Prav tako naprošamo vse, ki vrtca ne potrebujete več, da umaknete 
vlogo za sprejem otroka v vrtec. Uradne ure za podrobnejše informaci-
je o vpisu otroka v vrtec so ob ponedeljkih, od 12.30 do 15.30, v vrtcu 
Vnanje Gorice, Nova pot 9 (tel.: 3651 - 233) ali pri Vesni D. Rozman, 
030 324 349.

Ravnateljica Liljana Bošnjak

Najmlajši na poti v pravljično deželo
Živimo v dobi moderne informatike. Knjigo, ki je bila nekoč vir in-

formacij, počasi zamenjuje ekran. Tudi najmlajšim, ki odraščajo v tem 
času, velikokrat knjigo in pisano besedo nadomestijo gibljive sličice. 
Ker je februar mesec kulture, smo se odločili, da bomo v tem mesecu 
posebno pozornost posvetili knjigi.

Otroci iz skupin Polžki in Ježki smo še zelo majhni. Nekateri med 
nami še niso dopolnili drugega leta starosti. Kljub temu pa smo veliki 
ljubitelji knjig.

V naši čarobni pravljični sobi, kjer domujejo številne knjige, si je 
vsak od otrok izbral »svojo« knjigo. Z njimi smo opremili knjižni kotiček 
v igralnici.

Otroci zelo radi prisluhnejo pisani besedi, posebej pa prav zanje 
svoje zgodbe spregovorijo tudi ilustracije v knjigi. Prav zato jih je zelo 
prevzela beneška ljudska pravljica »Lisica in jež«. Bogato notranje do-
gajanje v zgodbi smo podoživljali tudi skozi glasbo Orffovih instru-
mentov, na katere smo najprej zaigrale vzgojiteljice, pozneje pa so se v 
igranju preizkusili tudi otroci.

V knjigi pa ne domujejo le zgodbe. V njej najdemo tudi pesmice in 
izštevanke. Otroci jih imajo zelo radi in z navdušenjem listajo »Enci 
benci na kamenci«, iz katere smo se naučili kar nekaj zabavnih verzov.

V naslednjih dneh nas čaka še veliko zanimivih dejavnosti. Želimo 
si, da bi knjiga postala otrokova stalna spremljevalka, starši pa poskr-
bite, da boste skupaj odkrivali čudoviti svet pisane besede.

Cvetka Borštnik in Marta Brlan,
Vrtci Brezovica, enota Vnanje Gorice
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Renault priporoča

Akcija traja do 29. februarja 2012
* Ponudba velja za izbrano količino vozil na zalogi. Več na www.renault.si

Ugodimo vam z Ugodno ponUdbo
PODARIMO VAM
paKET gT LinE

KovinSKo baRvo
REnaULT mEganE bERLinE S
pRiHRanKom do 4.100 EUR*

 PREDNJI SEDEŽI RS

 PLATIŠČA IZ LAHKE LITINE 17”

 POMOČ PRI PARKIRANJU ZADAJ

 DODATKI GT LINE

 ELEKTRIČNI POKLOPLJIVI ZUNANJI OGLEDALI

AVTOHIŠA MALGAJ d.o.o., Tr aška c.108, 1000 ljubljana, Prodaja novih vozil Tel.: 01/20 00 550, Prodaja rabljenih vozil Tel.: 01/20 00 560, servis Tel.: 01/20 00 570, 
e-mail: info@malgaj.com, odprto od pon. do pet. od 8.00 do 19.00, sob. od 8.00 do 13.00, nedelja zaprto,          www.malgaj.com

Kultura

Na Kulturnem močvirju se je predstavilo sedem 
društev

Osrednja občinska prireditev v občini Brezovica v okviru kultur-
nega praznika je v četrtek, 2. februarja, potekala v kulturni dvorani v 
Podpeči. Za organizacijo in povezovanje prireditve je letos poskrbelo 
Kulturno umetniško društvo Hrošč. Povezovalca sta zabavala s humo-
rističnimi vložki in recitacijo Pavčkovih del. Prisluhnili smo moškim, 
ženskim in mešanim pevskim zasedbam, program pa so popestrili tudi 
gledališki vložki in folklora. 

Prve so se predstavile pevke ŽPZ Brezovica, ki so pripravile 
tri skladbe na poezijo Frana Milčinskega – Ježka. Pevke so publi-
ki dobro znane, saj na Kulturnem močvirju sodelujejo vsako leto, 
pogosto pa so gostje na različnih občinskih prireditvah. Njihovo 
umetniško ustvarjanje z odlikami ocenjujejo tudi na različnih tek-
movanjih, ki se jih pevke vestno udeležujejo in občino Brezovica ve-
dno predstavijo kot občino z bogato kulturno tradicijo. S pevskimi 
nastopi sta prireditev popestrila še dva pevska zbora, Moški pevski 
zbor Fantje na vasi iz KD Rakitna in Mešani pevski zbor Brezovica 
iz KD Breza. Tudi ti s svojim delovanjem dokazujejo, da je petje v 
občini zelo razvito in da ima glasba pomembno vlogo v kulturnem 
ustvarjanju. 

Za ohranjanje tradicije so s folkloro poskrbeli tudi člani folklor-
ne skupine Rožmarin iz Vnanjih Goric, ki so konec lanskega leta 
praznovali 30-obletnico svojega delovanja. Nastopili so z mlajšo 
in starejšo skupino. Publiko so še posebej navdušili s plesom, ki so 
ga lani pripravili prav ob praznovanju visokega jubileja. Za pravo 

folklorno poslastico pa so poskrbeli tudi z narodnimi nošami in 
starimi ljudskimi oblačili ter prikazom tradicionalnih običajev.

Organizatorji so v program vključili tudi dramske vložke, s krat-
kima igranima skečema se je namreč tudi letos predstavilo Kul-
turno društvo Janez Jalen iz Notranjih Goric. Tudi gledališčniki se 
lahko pohvalijo z dolgoletno uspešno tradicijo, vsako leto pa za 
svojo zvesto publiko pripravijo novo predstavo. 

AVTOHIŠA MALGAJ d.o.o., Tržaška c.108, 1000 Ljubljana, Prodaja novih vozil Tel.: 01/20 00 550,

Prodaja rabljenih vozil Tel.: 01/20 00 560, Servis Tel.: 01/20 00 570, E-mail: info@malgaj.com
Odprto od pon. do pet. od 8.00 do 19.00, sob. od 8.00 do 13.00, nedelja zaprto,          www.malgaj.com

 AVTOHIŠA MALGAJ d.o.o., Tržaška c.108, 1000 Ljubljana, Prodaja novih vozil Tel.: 01/20 00 550,

Prodaja rabljenih vozil Tel.: 01/20 00 560, Servis Tel.: 01/20 00 570, E-mail: info@malgaj.com
Odprto od pon. do pet. od 8.00 do 19.00, sob. od 8.00 do 13.00, nedelja zaprto,          www.malgaj.com
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KUD Hrošč je letos prvič v goste povabilo tudi KD Srbska kul-
turna zajednica. Predstavili so se z interpretacijo pesmi in duhovite 
zgodbe v srbskem jeziku.

Nastope sta si ogledala tudi župan Metod Ropret in podžupan 
Marko Čuden ter nekaj občinskih svetnikov in predstavnikov lokalne 
skupnosti. Ropret je v nagovoru pohvalil vsa društva in izpostavil po-
men ljubiteljske kulture: »Iz leta v leto, ko vas spremljam, sem vsakič 
znova fasciniran, kako zelo kvalitetne nastope pripravljate, glede na 
to, da se vsi s svojo dejavnostjo ukvarjate ljubiteljsko. Kvaliteto potrju-
jete tudi na različnih tekmovanjih, kjer nagrade in priznanja prejemate 
tudi od strokovnih žirij. Posebej vesel sem, da se v vaših vrstah znajdejo 
tudi starejši, upokojenci in da vam uspe izpred računalnikov zvleči tudi 
najmlajše. Vesel sem tudi, da si čas za ustvarjanje in ljubiteljsko dejav-
nost najdete tisti, ki ste zaposleni in imate kup drugih obveznosti. S 
svojim delovanjem ohranjate lepo, domačo slovensko besedo, pesem 
in običaje, prvič letos pa smo imeli priložnost pokazati, da nam tudi 
multikulturnost ni tuja.« Ropret je še dodal, da ima kultura v občini 
zagotovljeno posebno mesto, kar so dokazali tudi svetniki pri zadnjem 
rebalansu proračuna, saj so sredstva za kulturo pustili nespremenjena. 
»Kljub vsem težavam na nivoju javnih financ, o katerih poslušamo v za-
dnjem času, je za kulturo v naši občini vedno bilo in bo tudi v prihodnje 
poskrbljeno,« je še obljubil Ropret in vsem društvom zaželel uspešno 
ustvarjanje tudi v prihodnje. 

Vesna Novak

Doberdob – slovenskih fantov grob
V nedeljo, 15. januarja, je Podpeški oktet, na povabilo g. Ko-

delje, župnika iz Doberdoba, gostoval v tamkajšnji župniji in s 
petjem med sv. mašo ter božičnim koncertom po njej, še polepšal 
že tako čudovit sončen dan rojakom v zamejstvu. V  pesmih je 
predstavil tudi običaj koledovanja, ki ga tam ne poznajo in ga 
niso nikdar izvajali. S krajšim izletom na razgledno točko, obi-
skom pokopališča, skupnim kosilom in pesmijo »Oj, Doberdob«, 
se je oktet poslovil od svojega gostitelja. V minulem letu 2011 pa 
je Podpeški oktet sodeloval na devetih prireditvah v naši občini in 
širši ljubljanski regiji.

Jože Rogelj,
Podpeški oktet

Nova premiera KD Janez Jalen:  
Malomeščanska svatba

KD Janez Jalen vabi na gledališko predstavo Malomeščanska 
svatba, avtorja Bertolda Brechta, v režiji Jake Andreja Vojevca.

Predstavljajte si poroko, na kateri gre vse narobe, gostje so 
pikolovski in zoprni, najboljši prijatelji se izkažejo za hinavske 

opravljivce, doma narejeno pohištvo, ponos mladoporočencev, 
začne sredi pogostitve razpadati. Najhuje pa je, ko priplavajo na 
površino stari grehi. Izkaže se, da imata tako ženin kot nevesta 
na vesti žgečkljive avanturice iz preteklosti, ki niso v čast njuni 
»nedolžni« ljubezni in »deviški« zakonski zvezi. To se pozna tudi 
na nevestinem (pre)hitro rastočem trebuhu. Z razpadom svatbe 
tako spremljamo tudi razpad fasade malomeščanstva. Vsa mo-
ralnost, uglajenost in svetovljanstvo svatov se izkažejo za lažne. 
Kot njihova osrednja življenjska motivacija pa se izkristalizirata 
sosedska zavist in spolna sla.

Jaka Andrej Vojevec
www.kud-janezjalen.si
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Udeležba na prvem letošnjem plezalnem tek-
movanju

V nedeljo, 29. januarja, je na Škofijski klasični gimnaziji v Ljubljani 
potekala prva tekma Zahodne lige 2012 v težavnostnem plezanju. 

Zahodna liga je namenjena mladim plezalcem, ki šele vstopajo v 
svet tekmovanj in si s svojo udeležbo nabirajo prve izkušnje. Hkrati je 
tudi priložnost, da se srečujejo s svojimi plezalskimi kolegi in v sprošču-
jočem ter zabavnem okolju sklepajo nova prijateljstva. Tekme se je ude-
ležilo kar 239 mladih plezalcev iz zahodnega dela Slovenije, med njimi 
tudi Ajda Šturm, Alex Kotnik in Enej Novak iz brezoviškega plezalnega 
društva. Vsi trije so plezali nadpovprečno, kar je dobra popotnica za 
prihodnje tekme, ki sledijo v marcu. Najboljši rezultat je dosegel Alex, 
ki je tekmoval v kategoriji starejših cicibanov, sledila sta mu Ajda (med 
starejšimi cicibankami) in Enej (starejši dečki). 

Plezalno društvo Grif Brezovica 

Pomembnejša tekmovanja NTK Preserje v de-
cembru 2011 in januarju 2012

V mesecih ob koncu in začetku leta se tekmovanja v namiznem te-
nisu kar vrstijo. Igralci NTK Preserje se udeležujejo tekmovanj na vseh 
nivojih in starostnih skupinah. Ker je bilo tekmovanj veliko, bomo 
predstavili samo nekaj uspehov.

S kadeti smo nastopili na 1. TOP turnirju v Logatcu. Tja so se uvr-
stili 3 naši igralci, Črt pri kadetih, Pia in Živa pa pri kadetinjah. Črt je 
nastopil v prvi kvalitetni skupini in po povprečni igri zasedel končno 
šesto mesto. Pia se je uvrstila v drugo skupino in se uvrstila na končno 
16. mesto. Živa pa je igrala v tretji skupini, kar je njen uspeh in zasedla 
24. mesto. Vsi trije so pokazali veliko borbenosti in želje po uspehu, za 
kakšno boljšo uvrstitev pa bi potrebovali še malo sreče.

Z mladinsko zasedbo smo se kvalificirali na TOP mladincev v Ki-
dričevem. Pet naših igralcev se je uvrstilo na TOP, pri fantih Črt, pri 
dekletih pa Rebeka, Nika, Lea in Pia. Igrale so le tri, ker se je Lea po-
škodovala pred tekmovanjem. Črt je igral v tretji kvalitetni skupini in 
se uvrstil na končno 5. mesto. Igral je zelo dobro, na koncu je imel 
tudi zaključno žogico za dosego prvega mesta, kar pa mu ni uspelo. 
Pri dekletih pa so Rebeka, Nika in Pia igrale v drugi skupini. Rebeka je 
dosegla drugo mesto, z le enim porazom, in končno 10. Nika in Pia sta 
igrali po najboljših močeh in osvojili 12. ter 16. mesto. 

V Preserju smo gostili kar dva regijska turnirja MRNTZ Ljubljane, 
enega v decembru in enega v januarju. Na obeh turnirjih se je zbralo 
preko 140 udeležencev iz dvanajstih klubov naše regije. Naš klub je pri-
speval največ udeležencev, vsakič 28. Nastopili smo v vseh starostnih 
skupinah in dosegli kar nekaj odličij. Na prvem turnirju smo osvojili tri 
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zlate medalje (Blaž, Črt, Rebeka) in tri bronaste (Nika, Pia, Marko). Na 
drugem turnirju pa smo osvojili dve zlati medalji (Pia, Rebeka), dve sre-
brni (Blaž, Črt) in dve bronasti (Monika, Domen S.) medalji. Tudi osta-
li so se borili na obeh turnirjih, ampak jim do odličij še ni uspelo priti.

Udeležili smo se tudi dveh kvalifikacijskih ekipnih turnirjev pri ka-
detih/njah in mladincih/kah. Bolje so se odrezala dekleta, saj so se 
kadetinje in mladinke uvrstile na finalni del turnirja. Za mladinke so 
nastopale Rebeka, Nika, Lea in Pia in dosegle drugo mesto na turnirju 
ter tako postale nosilke v finalu. Za kadetinje so nastopale Pia, Živa, 
Kristina K. in Katja T. Punce so nas zelo presenetile. V prvem krogu so 
presenetljivo premagale ekipo iz Logatca z izidom 5:4. Pia se je po-
kazala kot prava kapetanka in suvereno premagala vse tri igralke iz 
Logatca, Živa je dodala še dve zmagi in zmaga je bila dosežena. V dru-
gem krogu so izgubile proti NTK Muta, nato pa premagale NTS Kajuh 
- Slovan in tako pristale v finalu. Proti zadnji ekipi se je izkazala naša 
najmlajša, Kristina, ki je premagala drugo igralko Kajuh - Slovana in 
dosegli smo zmago z rezultatom 5:3.

Sodelovali smo tudi na mednarodnem ekipnem turnirju Alpe - Adria 
na Vrhniki. Nastopili smo kar s sedmimi ekipami. Največ ekip je bilo 
prijavljenih pri najmlajših, kjer smo tudi mi imeli pet ekip, dve fantovski 
in tri dekliške. Pri fantih U12 je bila naša prva ekipa (Anže O., Gregor) 
druga, druga ekipa (Anže S., Domen S.) pa tretja. Pri dekletih U12 pa je 
bila prva ekipa (Kristina K., Nika) druga, druga ekipa (Pia U., Kristina 
P.) tretja, naša tretja ekipa (Monika, Kristina R.) pa na nehvaležnem 
četrtem mestu. Mladinska dekliška ekipa je suvereno zmagala (Rebeka, 
Lea). Več kot polovica naših ekip se je tako domov vrnila s pokali.

Konec januarja se je v Velenju odvijal največji turnir v namiznem 
tenisu, Mednarodno odprto prvenstvo Slovenije. Na njem so nastopili 

skoraj vsi najboljši igralci sveta, gledali pa smo ga lahko tudi po televi-
ziji. Turnir smo obiskali tudi z našimi igralci. 20 igralcev in igralk NTK 
Preserja se je odpeljalo v Velenje, da bi si ga ogledali v živo. Najmlajši 
so dobili možnost za slikanje in avtograme igralcev. Na tem turnirju 
smo tudi mi imeli dva svoja predstavnika, v mladinski in kadetski vrsti, 
Rebeko in Črta. Kot člana reprezentance RS sta nastopila ekipno, prav 
tako v posameznem delu in dvojicah. Preboj v finalni del jima ni uspel, 
saj je bila konkurenca premočna, sta pa pridobila novo izkušnjo. Na-
stop je bil velika nagrada za vse delo, ki ga opravljata na treningu.

NTK Preserje

Očistimo Slovenijo 2012
23. in 24. marca 2012 bo drugič v zgodovini Slovenije orga-

nizirana vseslovenska prostovoljska okoljska akcija, pri kateri 
bi, ponovno, sodelovala tudi naša občina s številnimi občani, 

ki so se že pred dvema letoma zelo številčno udeležili akcije ter se redno 
udeleževali tudi lokalnih čistilnih akcij. 

Živimo v neposredni bližini glavnega mesta. S tem je naše lastno 
okolje ogroženo z ustvarjanjem divjih odlagališč gradbenega materi-
ala, kosovnih odpadkov, smeti, ki jih za seboj puščajo neosveščeni iz-
letniki in tranzitni potniki ter zapuščena vozila, ki jih lastniki, v izogib 
stroškom, pustijo na odročnih krajih. Vsa leta doslej smo uspešno od-
stranjevali smeti na sprehajalnih poteh, se lotevali mnogih divjih od-
lagališč in olepševali svojo okolico, da bi si jo naredili bolj prijazno za 
svoje bivanje in jo takšno ohranili tudi za naše otroke. 

Prostovoljci bodo do pomladi po Sloveniji iskali in preverjali lo-
kacije divjih odlagališč v digitalnem registru, ki so ga ustvarili tekom 
projekta »Očistimo Slovenijo v enem dnevu!«, spomladi 2012 pa bodo 
s čistilno akcijo s teh divjih odlagališč odstranili komunalne odpadke. 
Poleg tega bodo očistili tudi okolice šol, vrtcev, naselij in sprehajalnih 
poti. Projekt se tokrat širi na globalno raven, in sicer v sklop globalne 
pobude World Cleanup 2012. Slovenski prostovoljci bodo del večmi-
ljonske množice, ki bo od marca do septembra 2012 v svojih državah 
izvedla enodnevne prostovoljske čistilne akcije v preko 70 državah ce-
lega sveta.

Cilji projekta:
1. 23. in 24. marca 2012 povezati 250.000 prostovoljcev v skupni 

okoljski akciji,
2. ozaveščati, izobraževati in opolnomočiti javnosti na področju rav-

nanja z odpadki, vsak lahko spreminja svet
3. odstraniti iz narave 10.000 ton odpadkov oz. eno vrečo odpadkov 

za vsakega prebivalca Slovenije,

4. krepiti sodelovanje v slovenski družbi - povezati 1.000 organizacij, 
da aktivno sodelujejo v projektu,

5. krepiti prostovoljstvo v vseh segmentih družbe.
Status projekta lahko spremljate na spletni strani www.ocistimo.si, 

kjer so objavljeni redno ažurirani podatki.
V občini Brezovica se bomo tudi tokrat organizirali po krajevnih 

skupnostih, kjer se bodo prostovoljcem pridružili še skavti in taborni-
ki, planinci, turistična društva, prostovoljna gasilska društva in delavci 
nekaterih podjetij, ki bodo tudi materialno podprla to akcijo. Koordi-
nator akcije v občini je Igor Triller (e-pošta: igor.triller@ocistimo.si, tel.: 
041 610 364), v vsaki krajevni skupnosti pa se lahko obrnete tudi na 
lokalnega koordinatorja akcije. V občinski upravi nad akcijo bdi podž-
upan Marko Čuden. 

Od občanov pričakujemo čim večjo udeležbo, tako 23. marca, ko 
bodo čistilno akcijo izvajali naši najmlajši v spremstvu vzgojiteljev in 
učiteljev (zaželjeno spremstvo staršev ), kot tudi 24. marca, ko bomo 
izvajali akcijo po krajevnih skupnostih. Otroci se bodo zbrali v svojih 
šolah in predvsem poskrbeli za čiščenje okolice vrtcev in šol, otroških 
in športnih igrišč. V soboto, 24. marca, se bomo zbrali ob 9. uri pred 
stavbo krajevne skupnosti (ali pred gasilskim domom) in po navodi-
lih lokalnih koordinatorjev v skupinah do 20 ljudi zbirali odpadke, ki 
jih bomo zlagali ločeno v vreče in odlagali na zbirnih mestih. Odvoz 
odpadkov iz zbirnih mest bomo organizirali z vozili podjetij, ki so že 
doslej sodelovala pri podobnih akcijah in z razpoložljivimi vozili JKP 
Brezovica. 

Vsak prostovoljec bo prejel delovne ali higienske rokavice in potreb-
no število vreč za odpadke. 

Od organizacij in podjetij v občini pričakujemo čim večjo podporo 
v obliki prostovoljne delovne sile in mehanizacije. Od planincev priča-
kujemo, da se bodo organizirali pri čiščenju planinskih poti in okolice 
planinske postojanke na Krimu, od turističnih društev pa, da bodo po-
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Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

skrbela za čiščenje okolice kulturnih in naravnih znamenitosti, kot so 
okolice sakralnih objektov, jezer (Jezero, Ponikva, Rakitna) in okolico 
sprehajalnih poti. 

Po zaključku akcije bomo skušali organizirati srečanje in malico za 
vse udeležence v posameznih krajevnih skupnostih. 

Apeliramo na vse občane, da prijavijo svojo udeležbo in sodelujejo 
pri akciji po svojih najboljših močeh. Naša občina je prejela v l. 2010 
posebno priznanje za visoko število prostovoljcev in odpravo vseh div-
jih odlagališč. Prepričani smo, da bo letos še boljše!

Igor Triller

Občni zbor PGD Brezovica
Zadnjo januarsko soboto so se na Brezovici zbrali gasilci, ki so pre-

gledali delo v preteklem letu ter si postavili načrte za letošnjega. Poleg 
tega so podelili še priznanja ter plakete ter zamenjali člana upravne-
ga odbora. Na občnem zboru so se domačim gasilcem pridružili še 
gasilci iz sosednjih in pobratenih ter prijateljskih društev, podžupan, 
predstavniki krajevne skupnosti, društev ter še ostali simpatizerji in 
podporniki društva.

Zbor je s poročilom o delu za leto 2011 začel predsednik društva. 
Ta je med drugim povedal, da so imeli v društvu kar nekaj težav zaradi 
nesklepčnosti upravnega odbora. Sicer pa so v lanskem letu začeli z 
zbiranjem ponudb za zamenjavo strehe, ker pa se niso mogli uskladiti 
pri izbiri izvajalca, so to nalogo prekinili, a ta kljub temu tudi v leto-
šnjem letu ostaja glavna skrb. So pa gasilci na Brezovici v lanskem letu 
uredili zavarovanje gasilskega doma ter vsega materialnega premože-
nja. Izvedli so veselico pod geslom Veseli večer na Brezovici, ki je bila 
odlično obiskana. Tudi tokrat so sodelovali na čistilni akciji, sodelovali 
z župnikom, krajevno skupnostjo in občino ter gasilsko zvezo. Odpra-
vili so se na 90. obletnico PGD Velesovo in skupaj z njimi praznovali še 
30. obletnico pobratenja. V jesenskem času so se odpravili na ekskur-
zijo. Tekmovanj se sicer niso udeleževali, so pa sodelovali kar v nekaj 
operativnih akcijah. 

Poročilo poveljnika o delu operative je predstavil njegov name-
stnik Jure Jamnik, ta je dejal da je bilo preteklo leto precej delovno: 
»Operativna enota je v preteklem letu imela sedemnajst intervencij-
skih izvozov.«  Med njimi gašenje treh požarov v komunalnih in dru-
gih zabojnikih, treh požarov na objektih, enega požara na prometnih 
sredstvih, treh požarov v naravi oziroma na prostem. Petkrat so nu-
dili tehnično in drugo pomoč, med drugim so odstranjevali sršenje 
gnezdo ter pomagali ob nesreči v cestnem prometu ter udaru strele ob 
neurju. Opravili so nekaj prevozov vode za potrebe krajanov, izvajali 
so preventivne aktivnosti v vrtcu, osnovni šoli in med občani, pregle-
dali so hidrantno omrežje, izvajali društvene in elementarne vaje ter 
se udeleževali vaj pri sosednjih društvih. Preverjali so dostopnost do 
objektov z intervencijskimi vozili, pregledovali so vozila in opremo ter 
med drugim pridobili nekaj novih članov. Poskrbeli so tudi za mladino 
in sodelovanje s članicami in poskrbeli za izobraževanje ter nadaljevali 
z rednimi zdravniškimi pregledi. 

Ob koncu občnega zbora je PGD Brezovica predstavilo še plan dela, 
v katerega je vključeno izpolnjevanje nalog do Gasilske zveze Brezovica in 
GZ Slovenija, izobraževanje operativnega članstva, udeležba na gasilskih 
tekmovanjih in drugih prireditvah. Brezoviški gasilci bodo v letošnjem letu 
vzdrževali gasilski dom, v načrtu je obnova strehe in fasade ter kotlovnice 
in ureditev okolice doma. Organizirali bodo Florjanovo nedeljo in gasil-
sko veselico, postavili in otvorili obeležje častnemu predsedniku Cirilu Ro-
pretu. Udeležili se bodo različnih dogodkov, zbirali sredstva za društvo ter 
se pripravljali na spremembo statuta in novo mandatno obdobje.

Ob koncu so predstavili še seznam novih članov ter namesto Gregorja 
Šebenika v upravni odbor imenovali Aleša Bokavška. Zbor so sklenili s 
podelitvijo priznanj za dolgoletno delo ter plaket za gasilskega veterana. 

Vesna Erjavec

»Dan za gasilsko vajo« in 3. občni zbor mladih v 
PGD Preserje

V zimskih mesecih so bili mladi v PGD Preserje zelo aktivni. Z never-
jetnim zagonom so pripravljali predstavo »Dan za gasilsko vajo«, ki so 
jo prvič zaigrali v petek, 10. februarja. Na ta dan se je dvorana gasilske-
ga doma v Preserju spremenila v pravo malo vas z gostilno, trgovino, 

gasilskim domom in dobro opremljenim gasilskim vozilom. Navdih in 
like smo našli v znani risanki, vse ostalo (scenarij, kulise, maska, ko-
stumi, koreografija) pa je ekipa v celoti pripravila sama. Na pripravah 
smo spoznavali naše talente, spretnosti, preizkušali potrpljenje in se 
urili v vztrajnosti. Fantje so se izkazali v tehničnih spretnostih, saj so 
z združenimi močmi izdelali in opremili avtomobil ter postavili kulise. 
Dekleta so nato še z barvami, napisi in rekviziti poskrbela za končno 
podobo scene.

Mladi igralci so se odlično vživeli v svoje vloge in povsem navdušili 
publiko. Sledil je 3. občni zbor mladih, kjer so otroci predstavili aktiv-
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nosti v letu 2011 in izrazili želje za prihodnje.
Na tem mestu naj se zahvalim Mizarstvu Šeškar, ki nam je priskrbe-

lo potrebni material in orodje za ustvarjanje scene. Hvala tudi staršem 
in članom društva za vašo podporo in spodbude. 

Mentorica Katarina Susman

Letni občni zbor PGD Kamnik pod Krimom
V soboto, 11. februarja, je letni občni zbor pripravilo tudi PGD 

Kamnik pod Krimom. Gre za drugo gasilsko društvo v GZ Brezovi-
ca, ki ga letos čaka gradnja novega gasilskega doma. Občnega zbo-
ra so se udeležili tudi predstavniki 
sosednjih društev in gasilskih zvez, 
med pomembnejšimi gosti pa so 
bili predsednik GZ Brezovica Mar-
ko Susman, župan Metod Ropret, 
podžupan Marko Čuden ter člani in 
simpatizerji domačega društva.

Najprej je poročilo predstavila 
mlada predsednica društva Dragi-
ca Brancelj. Povzela je, da je dru-
štvo izvedlo vse zadane naloge in 
cilje. Lani so si zadali dve zelo po-
membni nalogi, urediti lastništvo 
nove parcele in pridobiti gradbeno 
dovoljenje za nov gasilski dom, ki so 
ju uspešno realizirali. Dokončno so 
vzpostavili tudi novo spletno stran 
društva. Številčno so se udeležili že tradicionalne čistilne akcije in oči-
stili okolico ter tradicionalnega gasilskega pohoda na Krim. Maja so 
v domači cerkvi s parado počastili gasilskega zavetnika sv. Florjana, 
na Binkoštno nedeljo pa so urejali promet do romarske cerkve na Ža-
lostni gori. Junija so začeli s pripravo gasilske veselice, pri kateri jim 
žal zagodlo vreme, vendar pa so jo kljub hladni noči dobro izpeljali. 
Veselico bodo organizirali tudi letos 7. julija, z že znanim ansamblom 
Roka Žlindre. V poletnem času so člani društva spet pridno zalivali 
rože, drevesa in zelenice ter s tem zbirali denar za nov gasilski dom. 

»Projekti za nov gasilski dom so bili pri koncu. Po napornem mese-
cu poti od vrat do vrat uradov smo uspeli urediti tudi menjavo parcel. 
Sledila je vloga za gradbeno dovoljenje in z njo cel kup popravkov v 
projektu. Tudi malo nam niso prizanesli. Po vrh vsega pa, tik pred 
pridobitvijo gradbenega dovoljenja, še velik finančni šok, saj smo 
morali za spremembo namembnosti zemljišča plačati debelih 8.000 
EUR. Skoraj vse, kar smo v letu težko zaslužili. Po posvetu z županom 
Metodom Ropretom so nam na občini pripravili pritožbo za zmanjša-
nje prispevka, ki smo jo vložili na upravno enoto. Zaman! Pritožbo so 
seveda zavrnili. Potem so nam na občini pripravili še eno pritožbo za 
Ministrstvo za okolje in prostor, od katerega pa še čakamo odgovor 
in upamo na ugodno rešitev. Znesek smo vseeno plačali, saj drugače 
ne bi dobili gradbenega dovoljenja. Ob tej priložnosti se še enkrat za-
hvaljujem županu in službi za njihovo pomoč,« je dejala predsednica. 
V oktobru, mesecu požarne varnosti, so tudi letos organizirali pregled 
gasilnikov in imeli dan odprtih vrat. Odziv je vsako leto boljši, saj se 
krajani zavedajo, da je preventiva še kako pomembna. 

Društvo je bil lani uspešno tudi na področju operative, poročilo 
pa je pripravil poveljnik Miran Repar: »Še posebej uspešni smo bili na 
področju izobraževanja, z mladino in člani pa smo sodelovali tudi na 
tekmovanjih,« je pojasnil Repar, ki je dodal, da so lani opravili kar 35 
tečajev in usposabljanj. Posebno mesto so imela lani tudi tekmovanja, 
ki so se jih uspešno udeleževali. Repar je omenil tud tri intervencije, ki 
se na srečo niso končale s hujšimi posledicami. Redno so izvajali tudi 
servise vozil in opreme, v mesecu požarne varnosti pa za občane or-
ganizirali pregled ročnih gasilnih aparatov, v decembru pa pregledali 
hidrante.

Na koncu je PGD Kamnik pod Krimom predstavilo še plan dela 
za letošnje leto. Čaka jih že omenjena gradnja gasilskega doma v treh 

etažah, ki ga je natančneje predstavil arhitekt. Poleg gradnje bo dejav-
na tudi operativa, udeleževali se bodo vaj, tekmovanj in usposabljanj, 
pomagali pri čistilni akciji in aktivnostih v času požarne varnosti, orga-
nizirali veselico in se srečevali na drugih družabnih dogodkih. 

Vesna Novak
Neodgovorni lastniki psov

Psa na povodec in vrečke za pasje iztrebke v žep. Tako naj bi ravnali 
lastniki psov, preden se s psom odpravijo na sprehod. Pa temu ni tako, 
saj je v vasi Preserje pod Rakitno kar lepo število psov, ki se prosto 
sprehajajo po vasi. Včasih se celo zberejo v skupino. Tudi sama imam 
psa in se z njim dvakrat na dan, z vrečko v žepu, odpravim na sprehod. 
Že nekajkrat se je zgodilo, da je spuščen pes napadel mojega psa, ki 
je bil na povodcu. Zelo neprijetna izkušnja, zaradi katere so postali 
sprehodi prava mora, saj nenehno oprezam, kdaj bom spet zagledala 
spuščenega psa. 

Dopuščam možnost, da nam pes včasih uide, ne more pa se to do-
gajati vsak dan. Pa se, saj vsak dan srečujem iste pse. Lastniki teh psov 
bi morali bolje poznati Zakon o zaščiti živali, saj je njihovo ravnanje 
skrajno neodgovorno in je v nasprotju z navedenimi določbami zakona 
in pomenijo prekršek, za katerega zakon določa tudi kazen, ki znaša od 
200 do 400 EUR. 11. člen tega zakona določa, da mora lastnik psa, z 
ustrezno vzgojo in šolanjem oziroma drugimi ukrepi zagotoviti, da žival 
ni nevarna za okolico. 12. člen pa določa, da mora lastnik psa na jav-
nem mestu zagotoviti fizično varstvo psa, tako da je pes na povodcu.

Spoštovani lastniki psov, upoštevanje predpisov in upoštevanje 
drugih ljudi bo vsem omogočilo prijetno bivanje in prijetne sprehode v 
naravi skupaj z našimi domačimi ljubljenčki. Zato vas prosim, da sku-
paj poskrbimo, da bo v tem čudovitem kraju, za vse lepo in prijetno. 
Hvala.

Neda Mušič

Fotonatečaj za mlade: Ljubljansko barje
Krajinski park Ljubljansko barje, Znanstvenoraziskovalni center 

Slovenske akademije znanosti in umetnosti in revija GEA vabijo k sode-
lovanju na fotografskem natečaju za mladino z naslovom »Ljubljansko 
barje – Človek in narava«. Z aktivnostmi, ki se v okviru mednarodne-
ga projekta 2Bparks sočasno odvijajo v več državah Evropske unije, 
želimo pritegniti mlade k obiskovanju, opazovanju ter kakovostnemu 
doživljanju zavarovanih območij.

Mladi, pri iskanju motivov bodite pozorni na prepletanje številnih 
elementov naravne in kulturne dediščine, saj je prav Krajinski park 
Ljubljansko barje izjemno območje kultivirane narave s poudarjenim 
večtisočletnim sobivanjem človeka z naravo. Fotografije naj kažejo 
odnos in vpliv človeka, sodobne družbe in tehnologije na ohranjenost 
narave, tako v pozitivnem kot negativnem smislu. Fotografije naj imajo 
sporočilno vrednost razpisane teme in naj ne prikazujejo zgolj sestavin 
narave!

Na natečaju lahko sodelujejo mladi do 26. leta starosti. Rok za od-
dajo fotografij je 15. maj 2012.

Za sodelujoče na natečaju bomo pripravili posebno brezplačno 
izobraževanje – delavnico za mlade fotografe, kjer bomo predstavi-
li fotografske tehnike ter opozorili na sporočilnost fotografij. Prijave 
zbiramo do 15. marca 2012, na elektronski naslov natecaj2012@lju-
bljanskobarje.si.

Podrobnosti o natečaju so na spletnih straneh www.ljubljansko-
barje.si/natecaj2012 in www.mladinska.com/gea.

KP Ljubljansko barje

Dobrodelno otroško pustovanje
V soboto, 18. februarja popoldne, so vhod pred trgovino v Notra-

njih Goricah preplavile pustne maske, od najmlajših do malo starej-
ših. Društvo ZŠK iz Notranjih Goric je namreč letos prvič pripravilo 
dobrodelno pustno rajanje. Odziv je bil odličen, otroci, preoblečeni v 
najrazličnejše kostume, pa so doživeli nepozabno zabavo.
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen posrednik
Telekom Slovenije d.d. 

Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Telekom Slovenije d.d. 

Zima je akcija!
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* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje obstoječega 
za 24 mesecev.

LG
Optimus
Hub
1€*
z izbiro NAJNAJ (5)

* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje obstoječega 
za 24 mesecev.

Samsung
Galaxy
X Cover
1€*

Zima je akcija!

+DARILO
z izbiro NAJNAJ (9)

* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje obstoječega 
za 24 mesecev.

Samsung
S5610
1€*
na pakete
Povezani
35/45/77

* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Sony
Ericsson
Cedar
1€*

Pred trgovino so postavili indijansko vas z ognjem, šotorom, po-
glavarjem in kanujem, z Indijanci pa so lahko okrog ognja zaplesali 
tudi otroci. Ker pa k Indijancem sodijo tudi kavboji, so na prizorišče 
prišli tudi pravi konji in kavboji, ki so poskrbeli še za dodatno zabavo 
najmlajših, saj so se ti lahko na konjih slikali in jih božali.   

V prostorih trgovine je medtem za prijetno vzdušje in zabavo otrok 
poskrbel klovn Žare, ki jih je z različnimi igrami, plesom in petjem ani-
miral in jih dodobra ožel odvečne energije. Organizatorji so se strinjali, 
da je glavni namen kvalitetno aktivno in vodeno rajanje. Malčki so tako 
lahko plesali, se igrali različne igre in prepevali. 

Maškare so bile raznovrstne in domiselne, otroci pa so hiteli pri-
povedovati, v kaj so se našemili in kdo jim je pri tem pomagal. Vsak 
se je dobro počutil v svoji maski in se dobro vživel v vlogo ninje, leva, 
krokodila, dobre vile, čebelice, rožice, viteza in tako naprej. Za vsakega 
se je kaj našlo, tisti bolj živahni so se neumorno podili po dvorani, se 
mečevali, podajali balone in plesali, tisti, ki se radi igrajo kavboje in In-
dijance pa so uživali v indijanski vasi. Po dveurnem zabavnem progra-

mu za otroke, pa se je rajanje še za malo starejše maškare nadaljevalo 
v tamkajšnjem lokalu z ansamblom Ponos in DJ-em. 

Letošnje pustovanj v Notranjih Goricah je imelo tudi pridih dobro-
delnosti, saj bo društvo vsa zbrana sredstva, ki so jih prejeli od prodaje 
krofov in toplih napitkov, namenilo lokalnemu združenju Karitas, ki 
skrbi za pomoč družinam v stiski iz Notranjih Goric.

Vesna Novak
Letni občni zbor PGD Jezero

V gasilskem domu na Jezeru so se konec januarja zbrali domači ga-
silci PGD Jezero, ki so prisluhnili poročilom predsednice, poveljnika, 
finančnika in poročilom vodij različnih komisij ter tako v pregled dobili 
delo celotnega minulega leta. Občnega zbora se je udeležil tudi povelj-
nik brezoviške gasilske zveze Boštjan Marinko, predstavniki prostovolj-
nih gasilskih društev, ki v njej delujejo in predstavniki nekaterih drugih 
sosednjih gasilskih zvez. Zbor sta s svojo udeležbo počastila tudi župan 
Metod Ropret in podžupan Marko Čuden.
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Skupščino so s pesmijo začeli pevci upokojenskega pevskega zbo-
ra, sledila pa je minuta molka v spomin na preminulega člana. Občni 
zbor se je nadaljeval s poročilom o delu za leto 2011 poveljnika društva 
Daneta Haliča. Med drugim je povedal, da je društvo izpeljalo vse za-
dane naloge in tudi letos prejelo največ točk Gasilske zveze Brezovica, 
kljub temu pa je poročilo imelo pridih kritike: »Prostovoljstvo je v krizi, 
operativni krizi. Gasilska zveza Slovenije in država pred nas postavljata 
vse več zahtev, ki jih s še tako zagnano prostovoljnostjo ne moremo 
vedno izpolniti. Prostovoljno gasilstvo danes se mnogo razlikuje od 
prostovoljnega gasilstva pred 10 in več leti, saj nam trenutna situacija 
ne dovoljuje, da bi se več ukvarjali z prostovoljnim gasilstvom. Torej bi 
morali glasno povedati ljudem, da potrebujemo pomoč, predvsem pa 
potrebujemo mlade sposobne ljudi, ki bodo prevzeli zapuščino starej-
ših. Bojim se pomisliti 10 ali 15 let naprej, ker ne vem, kaj bo z našim 
prostovoljnim gasilstvom. Če želimo da bo gasilstvo še naprej uspešno, 
bodisi na Jezeru ali na slovenskem, bo potrebno drugače pristopiti k 
tej panogi.«

V lanskem letu je PGD Jezero opravilo in se udeležilo 23 operativnih 
vaj, na katerih so se usposabljali za najrazličnejše situacije. Na srečo 
so imeli le tri nezahtevne intervencije brez hujših posledic, gasilci pa so 
opravili tudi tečaje in predavanja. 

Sicer je društvo lani pridobilo kar nekaj nove opreme, ki jo je med 
drugim kupilo s sredstvi, ki so jih prejeli z donacijami iz dela dohodnine. 
Med drugim so izpopolnili gasilsko vozilo GVM, ki so ga svečano prevzeli 
lani. GZ jim je namenila novo raztezno lestev, dobili pa so tudi dva nova 
kompleta IDA ter gasilske hlače in čevlje za ekipo prve pomoči, prenosno 
radijsko postajo, občina pa jim je odstopila polavtomatski defibrilator.

Veliko v prostovoljnem gasilstvu pomenijo tudi druženja izven vaj 
in usposabljanj. In tako so se letos tudi Jezerci družili na čistilni akciji, 
gasilsko športnih tekmovanjih, obiskali pa so tudi jubilante. Organizi-
rali so strokovno ekskurzijo v Jedrsko elektrarno Krško in martinovanje. 
Tudi v lanskem letu so se nekateri člani povzpeli na najvišji slovenski 
vrh, Triglav. Aktivni so bili tudi mladi, nežnejši spol in veterani, ki so 
znanje izpopolnjevali s predavanji, ekskurzijami ali pa zgolj z druženji 
krepili medsebojne stike. 

Na koncu je PGD Jezero predstavilo še plan dela za letošnje leto. 
Društvo se je lani prijavilo tudi na Petrolov razpis za donacijo prosto-
voljnim in neprofitnim organizacijam in prejelo nagrado, bon v vre-
dnosti 200 EUR. Sicer pa je v plan dela za leto 2012 zajeto sodelovanje 
z Gasilsko zvezo, občino Brezovica, s sosednjimi društvi, sodelovanje 
pri organiziranju društvenih in meddruštvenih vaj, udeležbo na vajah, 
organizacijo strokovnih predavanj, udeležbo na gasilskem tekmova-
nju, sodelovanje z vaščani ter šolo in vrtcem. Poleg tega bodo kot vsa-
ko leto organizirali tudi veselico in se srečevali ob različnih priložnostih.

Vesna Novak

Drsališče v Notranjih Goricah privablja otroke 
in ljubitelje hokeja 

Krajevna skupnost Notranje Gorice je ob pomoči članov športnega 
društva in Kluba malega nogometa, v Športnem parku Jama tudi letos 
na velikem rokometnem igrišču uredila brezplačno drsališče. Na njem 
se kljub nizkim temperaturam vsakodnevno zbere lepo število drsalcev, 
ki lahko na ledeni ploskvi prosto drsajo ali primejo za palice in odigrajo 
tekmo hokeja.

Kot pravi predsednik krajevne skupnosti Marko Čuden, bodo drsa-
lišče vzdrževali dokler bodo to dopuščale vremenske razmere in nizke 
temperature: »Vsak večer ploskev polijemo z vodo in zgladimo, nekaj 
preglavic nam je povzročal le močan veter, ki je na nekaterih mestih led 
sušil in odstranil iz asfalta. Kljub temu drsališče vedno znova pripravi-
mo za drsalce, da lahko ti nemoteno uživajo v zimskih radostih.« Otro-
ci se na umetnem drsališču učijo veščin drsanja, se pomerijo v hokeju, 
delajo piruete in druge akrobacije, ki jim jih omogoča ledena podlaga. 
Malce starejši pa se raje pomerijo v hokeju. V ta namen so postavili 
tudi gole, s seboj pa prinesejo hokejske palice. Ledena ploskev tako že 
nekaj let zapored ponuja prijetno rekreacijo in druženje. Nizke tempe-

rature drsalcev ne ovirajo, kar so dokazali tudi na mrzlo februarsko ne-
deljo, ko smo jih obiskali na drsališču in posneli nekaj fotografij. Sicer 
pa je drsališče odprto vsak dan, od jutra do mraka, zato brž zgrabite 
drsalke in pridite v Jamo.

Vesna Novak

Letni občni zbor planincev
V petek, 10. februarja, so člani Planinskega društva Podpeč - Preser-

je pripravili letni občni zbor, v svojih prostorih v Kamniku pod Krimom. 
Tudi letos se je zbralo lepo število planincev in drugih podpornikov dru-
štva, med njimi tudi župan Metod Ropret in podžupan Marko Čuden. Na 
majhnih priročnih zloženkah so med obiskovalce razdelili tudi plan izletov 
in program pohodov po datumih.

Predsednik Marko Goršič je predstavil delo v letu 2011, ki je bilo po 
njegovih ocenah uspešno, izpeljali pa 
so tudi vse zastavljene pohode in izle-
te. Pohvalil je markaciste, ki so dobro 
opravili svoje delo, zato njihove po-
hodniške in planinske poti veljajo za 
ene najbolj vzorno urejenih in ozna-
čenih. Pohvalil je tudi delo z mladino 
in sodelovanje z brezoviškimi vrtci in 
šolami. Lani so izšolali tudi dva pla-
ninska vodnika in tri mlade voditelje 
oziroma mentorje za delo z mladimi. 
Oskrbovanje doma na Krimu so lani 
predali v roke dvema najemnikoma, 
veliko pa so vložili tudi v obnovo 
doma. Zgledno so sodelovali tudi v 
MDO Notranjske, kjer deluje 14 dru-
štev. Goršič je med drugim dejal, da 
dobro sodelujejo tudi z društvi v občini Brezovica in z občino samo. Lani 
so uspešno organizirali tudi tabor za mlade, ki se ga je udeležilo 32 mladih 
planincev. Tako mladinska kot tudi sekcija veteranov sta bili lani zelo ak-
tivni. Mladinski odsek je posebej aktiven na vrtcih in šolah, kjer organizira 
tudi planinski krožek. V brezoviških šolah in vrtcih so izpeljali kar nekaj 
akcij, otrokom pa so predstavili planinsko opremo in pravila obnašanja v 
gorah. V mladinski odsek je sicer včlanjenih že 130 otrok iz domačih vrtcev. 
Tudi letos bodo nadaljevali z organiziranjem izletov. 

Planinskemu društvu je za uspešno leto najprej čestital župan Metod 
Ropret, ki je vsem zbranim predstavil nekaj investicij na ravni občine in 
zaželel veliko uspešnih in srečnih izletov. Varen korak pa so jim zaželeli 
tudi gostje iz PD Blagajana Polhov Gradec in gostje iz Hrvaške. 

Po poročilih predsednika, mentorjev, vodnikov, markacistov in po 
pozdravnih nagovorih je predsednik predstavil še plan dela za 2012. Le-
tos se bodo v društvu trudili, da bodo izpeljali vse aktivnosti, ki jih gojijo 
že več let. »Poleg aktivnosti, kot so izleti, potovanja in mladinski tabor, 
bomo izvedli tudi prenos Kavca na PD Podpeč - Preserje. V načrtu imamo 
tudi ureditev koče na Krimu in na Kavcu, sanacijo strehe na Krimu, do-
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končanje sanitarij in ureditev dvorišča. Na Kavcu bomo naredili notranjo 
zaščito in poskušali odgnati polhe,« je povedal Goršič in dodal, da se 
bodo tudi letos trudili povečevati članstvo v svojih vrstah. »Članstvo se je 
v lanskem letu povečalo in vsako leto se trudimo, da jih pridobimo še več. 
Lani nas je bilo kar 463. Pohvalimo se lahko, da smo v Notranjski regiji 
za PD Vrhnika, drugo najmočnejše društvo, kar je zelo pohvalno,« je še 
dejal Goršič. 

Med večji organizacijski zalogaj planinskega društva pa letos goto-
vo sodi desetdnevno potovanje po črni celini in vzpon na najvišji afriški 
vrh, Kilimanjaro. Tega bodo ponovno organizirali julija, prijavite pa se 
lahko do 1. marca. 

Vesna Novak

Prijave nedovoljenih posegov v KP Ljubljansko 
barje

V Krajinskem parku Ljubljansko barje smo odprli nov e-poštni 
predal, kamor nam prebivalci in obiskovalci krajinskega parka lahko 
sporočite vaša opažanja na Ljubljanskem barju. Veseli bomo vaših pri-
pomb, vprašanj in opozoril o dogajanju in posegih človeka v prostoru, 
ki bi lahko negativno vplivali na stanje naravnih vrednot, živalskih in 
rastlinskih vrst ter njihovih habitatov.

Kljub temu, da je bilo Ljubljansko barje zavarovano kot krajinski 
park, v zadnjem času na terenu opažamo vse več kršitev določb Uredbe 
o Krajinskem parku Ljubljansko barje. V krajinskem parku ni dovoljeno 
ravnati, posegati, umeščati ali opravljati aktivnosti v obsegu, času in na 
način, ki bi lahko ogrozil cilje krajinskega parka in poslabšal hidrolo-
ške, geomorfološke in ekološke lastnosti krajinskega parka.

Na območju parka zlasti ni dovoljeno (10. člen uredbe):
- namerno uničevati življenjskih prostorov rastlin in živali (naseljevati 

rastlin in živali tujerodnih vrst in gensko spremenjenih organizmov, 
redčiti, sekati in strojno krčiti lesne vegetacije v obdobju med 15. 
marcem in 30. septembrom, kuriti vegetacije in odpadnega mate-
riala odstranjevati, požigati in rezati šote, pritrjevati tujih teles ali 
konstrukcij na debla ali druge rastlinske dele ipd.);

- namerno odvzemati rastlin in živali iz narave;
- intenzivirati kmetijstva (npr. spreminjati vlažnih ekstenzivnih travni-

kov v druge rabe, izvajati novih melioracij, ograjevati novih zemljišč 
itd.);

- neprimerno odlagati odpadke (tudi odkopavati in nasipavati ma-
teriala na kmetijska zemljišča, nasipavati novih poti);

- spreminjati vodnih režimov vodnih teles (zasipavati, prekrivati ali 
poglabljati ali spreminjati vidne podobe vodotokov, izvirov, bar-
janskih oken, stoječih voda in jarkov, utrjevati bregov, odvzemati 
proda, peska, mivke in zemlje ter izvajati hidroregulacijskih del, 
izvajati vzdrževalnih del na vodotokih med 15. marcem in 30. sep-
tembrom) ter

- izvajati športnorekreacijske dejavnosti v obsegu, času in na način, ki 
bi vznemirjale in ogrožale živalske in rastlinske vrste (voziti se z mo-
tornimi vozili izven urejenih poti, taboriti, šotoriti, urejati prostore 
za piknike ter objektov in naprav za vadbo in rekreacijo, vzletati in 
pristajati z motornimi zrakoplovi, leteti z modeli letal in podobnimi 
napravami izven za to namenjenih območjih, graditi novih letališč 
in vzletišč ipd.).
V prvem in drugem varstvenem območju ter v ožjih zavarovanih ob-

močjih je varstveni režimi še strožji (11., 12. in 13. člen Uredbe). Napro-
šamo vas, da nam vaša opažanja sprememb in dejavnosti na terenu 
spočite na e-poštni naslov nadzornik@ljubljanskobarje.si.

V primeru kršitev bomo podali prijavo na pristojno inšpekcijsko 
službo ter vas obvestili o reševanju problema. Na vašo željo bomo spo-
štovali tudi vašo anonimnost.
Barjanski dan na sejmu Turizem in prosti čas 2012 

KP Ljubljansko barje je bil letos nosilec predstavitve občin Ljubljan-
skega barja in zaledja na sejmu Turizem in prosti čas, konec januarja na 
ljubljanskem razstavišču. Za rdečo nit predstavitve smo izbrali kolo, ki 
ga na tem območju sledimo že vse tja od koliščarjev dalje. Območje, ki 

smo ga prestavljali, je svojevrstno tako 
zaradi narave kot tudi zaradi izredno 
bogate kulturne dediščine. Poseben 
teren zahteva tudi posebno »občutlji-
vega obiskovalca«. Najprimernejši na-
čin za odkrivanje zanimivosti Ljubljan-
skega barja in njegove okolice je »na 
lasten pogon«, peš, s kolesom ali čol-
nom. Na opisan način je človek meril 
razdalje že več tisoč let nazaj. Že res, 
da koliščarjev danes na Ljubljanskem 
barju ni več mogoče srečati, lahko pa 
njihov način življenja najbolj začutimo 
peš, na kolesu ali čolnu. Predstavili 
smo obstoječe učne, pohodne in ko-
lesarske poti , gostišča, kmetije odpr-
tih vrat, nastanitve, izdelke, znamenitosti ob poti (naravna bogastva 
in kulturne znamenitosti) in pomembnejše prireditve (Pohod po Lju-
bljanskem barju, Dnevi borovnic, Koliščarski dan, Kosci in grabljice). 
K sodelovanju smo povabili tudi nekaj zanimivih posameznikov. Lojze 
Sever iz Škofljice je pripravil delavnico izdelovanja modelov koliščarskih 
vozov. Delavnice so se udeležili tako mladi kot stari, ki so izdelan vozek 
lahko odnesli domov. Na naše povabilo k sodelovanju so se odzvali 
tudi v Tehniškem muzeju Slovenije v Bistri. Veliko starinsko kolo, ki so 
nam ga posodili, je pritegnilo številne obiskovalce, ki so se zapeljali z 
njim in si tako zaslužili številne lepe nagrade. Članici TD Iška vas sta 
predstavili staro, žal že skoraj pozabljeno obrt, pletenje predpražnikov 
iz koruznega ličkanja. Lepo, naravno in koristno. Veliko pozornosti so 
vzbudile tudi glasbene skupine, sploh Afrohtarji z Iga, ki so dodobra 
razgreli prizorišče. 

Ocenjujemo, da je bila predstavitev učinkovita, predvsem pa da 
smo se kot del osrednjeslovenske turistične regije kar dobro pozicioni-
rali kot ponudniki drugačnega, zelenega turizma. Pomembna je bila iz-
kušnja sodelovanja in skupne predstavitve enotne turistične ponudbe, 
ne pa posameznih občin, kot se žal prestavitve na tovrstnih sejmih še 
vedno velikokrat napačno razume. Obiskovalci pridejo zaradi atraktiv-
nosti ponudbe, ne pa zaradi te ali one občine.

Tuji turistični novinarji na Barju
V okviru sejma je Ljubljano obiskala tudi skupina turističnih novi-

narjev iz območja Delovne skupnosti Alpe - Jadran. Prišli so novinarji 
iz Italije, Avstrije, Hrvaške in Srbije, nekateri med njimi so bili prvič v 
Ljubljani in tudi v Sloveniji. V sodelovanju z zavodom Turizem Ljublja-
na smo dosegli, da so novinarji en dan preživeli na izletu po Ljubljan-
skem barju. Nekoliko podrobneje smo jim prestavili Ljubljansko barje 
s Plečnikovo cerkvijo Sv. Mihaela, Krajinski park Ljubljansko barje in 
Koščevo učno pot z opazovalnico ptic kot osrednjo točko. Njihovo po-
zornost so pritegnili Iški morost, odet v zimsko ivje, pa Kamnolom v 
Podpeči, katerega apnenec je zelo rad uporabljal arhitekt Jože Plečnik 
in železniški viadukti v Borovnici kot pomembna tehniška dediščina. V 
Tehniškem muzeju so spoznali nekaj starih postopkov kovanja železa, 
kot vedno pa je veliko zanimanja zbudila zbirka Titovih avtomobilov. 
V študijsko turo je bil vključen tudi obisk izdelovalca harmonik Janeza 
Železnika in Polhov Gradec s tamkajšnjo graščino, Blagajevo potjo in 
dolgo tradicijo čebelarstva ter obisk značilne kmečke gostilne Pri Prat-
karju. Kot rezultat obiska novinarjev je kar nekaj tujih medijev poročalo 
o območju Ljubljanskega barja in priporočilo svojim bralcem/gledal-
cem, da poleg Ljubljane obiščejo še krajinski park in njegove poseb-
nosti.

Prenovljena izletniška karta KP Ljubljansko barje
Zadnje januarske dni je izšla prenovljena in dopolnjena izletniška 

karta KP Ljubljansko barje v merilu 1:30 000. Na karti poleg osnovnih 
informacij o Ljubljanskem barju, najdemo 40 vrisanih in opisanih zani-
mivosti Ljubljanskega barja, tistih, ki so nastale kot posledica naravnih 
procesov in tistih, ki jih je s svojimi posegi povzročil človek. Dodatno so 
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opisani poteki učnih poti in pešpoti, dragocena novost pa so tudi na-
tančni opisi sedmih kolesarskih povezav po barju, dolžine od 13 do 49 
km. Karta je brezplačna in jo lahko dobite na sedežu parka ter v neka-
terih turistično-informativnih centrih na Ljubljanskem barju in okolici, 
lahko pa jo naročite tudi preko spletnega obrazca na spletni strani KP 
Ljubljansko barje (www.ljubljanskobarje.si).

KP Ljubljansko barje

Letni občni zbor PGD Vnanje Gorice
Letni občni zbor je v začetku februarja pripravilo tudi PGD Vna-

nje Gorice. Zbrali so se v domači dvorani, kjer so predstavili poročila 
o delu v lanskem letu in svoje načrte za naprej. Eden glavnih ciljev v 
tem letu je prizidek h gasilskemu domu. Občnega zbora so se udele-
žili tudi predstavniki sosednjih društev, pobratenega društva Bučka, 
med pomembnejšimi gosti pa so bili tudi predsednik GZ Brezovica 
Marko Susman, župan Metod Ropret, podžupan Marko Čuden ter 
člani in simpatizerji domačega društva.

Predsednik gasilskega društva Franci Klemen je najprej predstavil 
poročilo upravnega odbora za lansko leto. Ta se je zbral na devetih 
sestankih, med drugim sklical letni občni zbor društva, delegacija 
društva pa se je udeležila tudi občnega zbora pobratenega PGD 
Bučka. Organizirali so veselico, aktivno sodelovali v mesecu požarne 
varnosti ter vodili načrtovano gradnjo prizidka. Marca lani so tako 
obravnavali prispele ponudbe za projektiranje ter soglasno izbrali 
ponudnika Gograd. »Gradnja prizidka postaja vse bolj nujna, ker 
zmanjkuje prostora za vso opremo, ob povečani prostornini društva 
pa bi lahko tudi gasilske mize in klopi hranili v domu. Do septembra 
je bil že izdelan idejni načrt projekta, ki ga je upravni odbor soglasno 
sprejel. Tako so aktivnosti za gradnjo prizidka še vedno usklajene 
s planom Gasilske zveze Brezovica, po katerem je gradnja prizidka 
predvidena za leto 2012. Društvo ima trenutno dovolj sredstev, da 

bi prizidek spravilo pod streho,« je pojasnil Klemen.
Lani je društvo organiziralo tradicionalno, že dvajseto Florjano-

vo nedeljo. Slovesnosti so se udeležili PGD Brezovica, Log, Notra-
nje Gorice, Bučka, Dragomer - Lukovica, sodelovali so tudi Mešani 
cerkveni pevski zbor Brezovica, narodne noše in pritrkovalci. Prav 
tako so tradicijo ohranjali na področju družabnega srečevanja 
ter organizirali veliko veselico. Izvedli so tudi različne aktivnosti v 
mesecu požarne varnosti, prav tako pa so pripravili dan odprtih 
vrat, ki vključuje prodajo in servisiranje hišnih gasilnih aparatov. 
Društvo veliko pozornosti poleg delovnih srečanj, ki so namenjena 
usposabljanju, vzdrževanju opreme in ostalim aktivnostim, name-
nja tudi druženju ter usposabljanja članov gasilske mladine, ki je 
bila tudi lani uspešna na tekmovanjih. 

Poročilu predsednika je sledilo poročilo poveljnika Davida Pre-
zlja. Društvo se je udeleževalo tekmovanj, tako na ravni občine kot 
regije. Organizirali so izobraževanja, predavanja, operativna enota 
je organizirala društvene in meddruštvene vaje. Aktivni so bili tudi 



BARJANSKI

15

mladi. Po pozitivnem finančnem poročilu, ki za letos predvideva 
kar 34.000 EUR prihranka iz preteklih let, ki jih bodo namenili 
predvsem gradnji prizidka, so sledili pozdravni nagovori gostov. 

Na koncu je PGD Vnanje Gorice predstavilo še plan dela za le-
tošnje leto. Prizadevali si bodo za izgradnjo težko pričakovanega 
prizidka, ki je trenutno v fazi zbiranja dokumentacije. Gasilce čaka 
še izvedba društvenih, meddruštvenih učnih in elementarnih vaj, re-
dno vzdrževanje opreme in vozil ter dopolnitev opreme po potrebi. 
Dejavni pa bodo tudi na področju preventive, okoljevarstva, organi-
zacije strokovnih predavanj in sodelovanja z vaščani ter mladino. V 
plan je vključeno tudi izpolnjevanje nalog do Gasilske zveze Brezovi-
ca in GZ Slovenija, izobraževanje operativnega članstva, udeležba na 
gasilskih tekmovanjih in drugih prireditvah.

Vesna Novak

Izleti PD Podpeč - Preserje
Čemšeniška planina

Planinsko društvo Podpeč – Preserje vabi v nedeljo, 11. 3. 2012, 
na Čemšeniško planino (1205 nm). Odhod je v nedeljo zjutraj, ob 
7. uri iz Preserja. Ustavili se bomo tudi v Kamniku pod Krimom, 
Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici. Peljali se 
bomo do vasice Šentgotard, do našega izhodišča. Hodili bomo 
približno 2 uri do mesta, kjer se strme senožeti Čemšeniške pla-
nine prelomijo v manjši, bolj raven svet. Tam je planinska koča,  
od koder se lepo vidi  Zasavska gora, Roviškovec, Pleše, smučišče 
Marela, Kum in drugi okoliški vrhovi. Vrnili se bomo predvidoma 
po isti poti. Ustavili se bomo tudi na Trojanah. Skupne hoje bo 
približno 4 ure. Pot ni zahtevna in je primerna za vse pohodnike. 
Cena prevoza je 15,00 EUR.

Izlet bo vodila planinska vodnica Vesna Juvan, ki tudi zbira pri-
jave, na tel. 3631 619 in mobi 041 486 494 (v večernih urah), do 
četrtka, 8. 3. 2012.
Boč in Donačka gora

Vse veterane in člane društva vabimo v sredo, 7. 3. 2012, na Boč 
(979 m) in Donačko goro (882 m). Odhod v sredo zjutraj je ob 6. uri 
izpred OŠ Preserje, ustavili pa se bomo v Kamniku, Podpeči, Notranjih, 
Vnanjih Goricah in na Brezovici.

Peljali se bomo do Poljčan in nato do Doma na Boču. Od tu bomo 
odšli peš do vrha Boča. Do vrha in nazaj bomo potrebovali cca. 2 
uri. Od tu se bomo odpeljali do Gabrja, kjer bomo mimo Rudijevega 
doma odšli proti vrhu. Pot do vrha nas bo vodila po zaščitenem pra-
gozdu (cca. 1,5 ure do vrha in 1 uro za povratek). Pri Rudijevem domu 
bo krajši počitek, potem bomo odšli do Gabrja in se od tam odpeljali 
proti domu. Domov se bomo vrnili predvidoma ob 18. uri. Cena izleta 
je 15 EUR. Izlet bo vodil planinski vodnik Marko Goršič, ki tudi zbira 
prijave, na tel. 3631 175 in 041 795 006 (v večernih urah). Rok za pri-
jave je do ponedeljka, 5. 3. 2012. 
Košenjak

V nedeljo, 4. 3. 2012, gremo na izlet na Košenjak (1522 m - južni del 
Golice, nad Dravogradom). Odhod v nedeljo zjutraj je ob 6. uri iz Pre-
serja, ustavili se bomo tudi v Kamniku pod Krimom, Podpeči, Notra-
njih in Vnanjih Goricah in na Brezovici. Odpeljali se bomo do Velenja in 
mimo Slovenj Gradca skozi Dravograd do vasice Ojstrica. Peš se bomo 
povzpeli do Planinskega doma na Košenjaku. Za pot do doma bomo 
potrebovali približno eno uro. Po krajšem počitku se bomo povzpeli 
na vrh Košenjaka. Hoje do vrha bo približno eno uro. Po vrnitvi v kočo 
si bomo malo oddahnili. Domov se bomo vračali po isti poti. Cena 
izleta je 15,00 EUR. Izlet bo vodil planinski vodnik Marko Goršič, ki 
tudi zbira prijave, na 3631 175 ali 041 795 006 (v večernih urah). Rok 
za prijave je do četrtka, 1. 3. 2012. 
Javornik                                      

V nedeljo, 18. 3. 2012, gremo na Veliki Javornik (1268 m). Odhod v 
nedeljo zjutraj je ob 8. uri iz Preserja, ustavili se bomo tudi v Kamniku, 
Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici. Peljali se bomo 
do Postojne in nato do Prečne Rebri. Po lepih gozdnih poteh bomo 

odšli proti vrhu Velikega Javotnika. Do vrha bomo hodili približno 2 
uri. Po krajšem počitku se bomo spustili do Rakovega Škocjana, kjer 
nas bo čakal prevoz. Domov se bomo vrnili predvidoma ob 17. uri. 
Cena izleta je 15,00 EUR. Izlet bo vodil planinski vodnik Marko Goršič, 
ki tudi zbira prijave, na 3631 175 ali 041 795 006 (v večernih urah). 
Rok za prijave je do četrtka, 15. 3. 2012. 

PD Podpeč - Preserje

Letni občni zbor PGD Notranje Gorice
Sredi februarja je letni občni zbor pripravilo tudi PGD Notranje 

Gorice. Pred gasilci je naporno leto, saj se jim poleg gradnje novega 
gasilskega doma obeta še praznovanje visokega jubileja, 100. letnice 
društva.

Občnega zbora so se udeležili tudi predstavniki sosednjih društev 
in sosednjih gasilskih zvez, med pomembnejšimi gosti pa so bili tudi 
poveljnik GZ Brezovica Boštjan Marinko, župan Metod Ropret, pred-
sednik domače krajevne skupnosti Marko Čuden ter člani društva.

Najprej so predstavili poročilo predsednika društva. Društvo je izve-
dlo vse zadane naloge in cilje, v uspešno delovanje so vložili veliko truda. 
Lani so organizirali Florjanovo mašo, se udeležili maše v Dragomerju in 
Ajdovščini, prisotni pa so bili tudi na občnih zborih sosednjih društev v 
gasilski zvezi. Delegacija društva se je udeležila tudi občnih zborov dveh 
pobratenih društev iz Ajdovščine in Hrvaške. Organizirali so veselico, 
aktivno sodelovali v mesecu požarne varnosti, operativa pa je pod vod-
stvom poveljnika Štefana Jeraja prav tako zelo dobro delovala. Jeraj ve-
stno skrbi za izobraževane članov, privablja nove mlade člane, ki se lepo 
vključujejo v njihove vrste. Predsednik je pohvalil tudi članice, ki uspe-
šno delujejo v društvu. Poleg izobraževanj in različnih vaj v lanskem letu 
niso izostala niti tekmovanja. Tekmovale so žene, pionirji, mladina in 
člani. Odlični rezultati pa nedvomno kažejo na izredno močno gasilsko 
zasedbo. Enoti mladincev je lani uspel celo preboj na državno tekmova-
nje, ki se ga bodo udeležili letos. Predsednik ni pozabil niti na največjo 
prireditev v njihovem društvu, saj bodo letos praznovali 100. obletnico. 

Po poročilu predsednika je sledilo poročilo poveljnika Štefana Jera-
ja. Operativna enota je v letu 2011 posredovali desetkrat. Intervencije 
so se na srečo končale brez hujših posledic. Kot pravi poveljnik, so za 
uspešne intervencije in učinkovito posredovanje pri požarih, obvezne 
vaje, usposabljanja, znanje in izkušnje, zato so tudi v lanskem letu iz-
vedli elementarne, društvene in meddruštvene vaje. Kot vsako leto so 
v mesecu požarne varne varnosti pripravili vajo za tamkajšnje šolarje. 
Tudi ženska desetina je bila zelo delovna, tekom leta je pridno vadila in 
se udeležila tekmovanj. Delo z mladino je bilo prav tako zelo uspešno, 
za kar so zaslužni vsi mentorji. Poveljnik se je zahvalil tudi njim. Opera-
tivna enota je letos opravila tudi tečaje, društvo pa veliko pozornosti 
poleg delovnih srečanj, ki so namenjena usposabljanju, vzdrževanju 
opreme in ostalim aktivnostim, namenja tudi druženju ter usposablja-
nja članov gasilske mladine. Kot je še na koncu dejal poveljnik, njiho-
va želja za leto 2012 ostaja podobno ali še boljše delovati kot lani ter 
uspešno sodelovati z ostalimi društvi in GZ Brezovica. 
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Pohvalam domačemu društvu za uspešno leto, čestitkam ob 100. 
rojstnem dnevu in dobrim željam za čimbolj uspešno in nemoteno gra-
dnjo novega doma, se je pridružil tudi predsednik krajevne skupnosti 
Marko Čuden.

Na koncu je PGD Notranje Gorice predstavilo še plan dela za le-
tošnje leto. Prizadevali si bodo za čim lepšo obeležitev 100. letnice 
in uspešno gradnjo gasilskega doma. Čaka jih še izvedba društvenih, 
meddruštvenih učnih in elementarnih vaj, redno vzdrževanje opreme 
in vozil ter dopolnitev opreme po potrebi. Dejavni bodo tudi na po-
dročju preventive, okoljevarstva, organizacije strokovnih predavanj in 
sodelovanja z vaščani ter mladino. V plan je vključeno tudi izpolnjeva-
nje nalog do Gasilske zveze Brezovica in GZ Slovenija, izobraževanje 
operativnega članstva ter udeležba na gasilskih tekmovanjih in drugih 
prireditvah.

Vesna Novak

Dan D 
Ja, dragi Tulipani, prav ste prebrali. Prisotni člani 

na našem občnem zboru, zahvaljujoč vsem tistim, ki 
so se v polni meri udeležili priprave na ta dogodek, so 
v zelo prijetnem vzdušju doživeli dan D. Prelomnico, ki 
nam je dala dovolj izkušenj, da bomo v tej smeri tudi 
nadaljevali. Tokrat nam je uspelo privabiti kar lepo 
število gostov, župana, podžupana in predstavnikov vseh okoli-
ških društev upokojencev. Pri uradnem delu programa smo tudi 
bolj osmislili pravila našega društva. Občni zbor smo popestrili 
s slikovnim prikazom zgodovine društva, izletov članov in lepot 
naše okolice. V zabavnem delu so prisotne v še boljšo voljo spra-
vili godci iz Borovnice, Coklarji. Hvala jim. Po dobri pojedini, ki 
so jo na porcelanastih krožnikih in s pravim priborom pripravili 
dobri kuharji f irme Hrusty iz Drenovega griča, smo še zaplesali 
ob poskočnih vižah. 

Navedel vam bom še bližnji načrt za krajšanje prostega časa. 
Izkoristite ga, saj bi bilo te priložnosti škoda zamuditi. Dvakrat 
mesečno bomo v naši telovadnici izvajali najnovejšo »modno 
muho«, ki ji krajše rečejo joga smeha. Kaj to je, lahko izveste, 
če se udeležite teh vaj, ki jih bo vodila naša članica z ustreznim 
opravljenim tečajem, vsak prvi ponedeljek v mesecu, od 8. do 9. 
ure, in vsak tretji ponedeljek v mesecu, od 9. do 10. ure. Druga 
novička pa je, da je 14. marca predviden enodnevni kopalni izlet v 
ene od naših toplic. Kraj izleta in vabilo bodo člani društva prejeli 
še pravočasno. 

Dragi moji, kar sami se moramo potruditi, da tudi za nas ve-
lja besedilo priljubljene pesmice: »Lepo je v naši domovini biti … 
upokojenec.« 

 Toni Jurjec, 
predsednik DU Tulipan, Vnanje Gorice

Naj telefoniji sledi tudi večja pretočnost pro-
meta!

V imenu uporabnikov interneta se zahvaljujemo KS, Občini Brezo-
vica in drugim zaslužnim za novo telefonsko centralo in posodobljeno 
omrežje, kar je izboljšalo pretočnost internetnih povezav v naši občini.

Ker bomo mladi neizbežno podedovali vse posledice, se ob uče-
nju in delu uspešno osveščamo tudi o pomenu biotske raznovrstnosti 
ter spoznavamo naravne vrednote in kulturno dediščino. V tem smislu 
smo ob pomoči Občine Brezovica in še nekaterih pristojnih, opravi-
li tudi analizo stanja naših prometnic. Analiza je poleg neprimernosti 
glavnih prometnic za kolesarje, mamice z vozički, otroke, starejše in 
še koga, pokazala tudi preveliko porabo časa, goriva in prekomerne 
količine izpušnega ogljikovega dioksida zaradi počasi vozečih kolon na 
vseh vpadnicah v Krajinskem parku Ljubljansko barje ter v vplivnem 
območju, kar je prav tako vir najrazličnejših negativnih vplivov. Ne le 
zaradi usode mladih generacij, pač pa tudi zaradi grožnje EU s 400 
milijonsko kaznijo, če ne dosežemo 30% znižanja emisij ogljikovega di-
oksida, predlagamo odgovornim na občinah in v državi, da se odločno 
lotijo razreševanja prometne problematike, saj smo prepričani, da se 
glavni zastoji lahko odpravijo poceni in že z malo dobre volje. 

Prva in najcenejša rešitev so začasni priključki na avtocesto (vsaj za 
osebna vozila) na nekdanji cestninski postaji Log pri Brezovici in na juž-
ni obvoznici, na počivališču Barje. Da je to izvedljivo, potrjuje natanko 
taka rešitev v Lukovici pri Domžalah.

Dodajam še povabilo sedanjim in bodočim skejtarjem in kolesar-
jem na popoldan odprtih vrat, ki bo 21. 3. od 16. ure dalje na Brcih. 
Nekaj prostih mest pa je tudi še za video tečaj. Prijave sprejemamo na 
040 344 688.

Luka Stanovnik

Letni občni zbor PGD Preserje
Letni občni zbor je januarja pripravila še ena enota GZ Brezovica, 

v domačem gasilskem domu so se namreč zbrali gasilci PGD Preserje. 
Predstavili so poročila o delu in svoje načrte, prišlo pa je tudi do me-
njave vodstva, saj so na mesto predsednika imenovali Petra Zupanca. 
Na občnem zboru so člani izrazili tudi željo po novem gasilskem vozilu, 
ki ga nameravajo v nekoliko prenovljen gasilski dom pripeljati še letos.

Občnega zbora so se udeležili tudi predstavniki sosednih društev, 
med pomembnejšimi gosti pa so bili tudi predsednik GZ Brezovica 
Marko Susman, župan Metod Ropret, podžupan Marko Čuden in 
predsednik krajevne skupnosti Podpeč – Preserje Janez Šuštaršič ter 
člani društva. 

Predsednik, ki je na občnem zboru podal odstopno izjavo, Lado 
Dolžan, je predstavil poročilo za lansko leto in bil z delom svojih gasil-
cev v preteklem letu zadovo-
ljen, uspešno pa so realizirali 
tudi vse načrte, ki so si jih 
zadali. Sestali so se na 12-ih 
uradnih sestankih, sicer pa so 
se srečevali tudi na neformal-
nih srečanjih; na paradah ob 
različnih svečanostih, veselici 
in občnih zborih drugi dru-
štev.

V svojem poročilu za lan-
sko leto je kot pomembno 
pridobitev za društvo izpo-
stavil prenovljen spodnji del 
gasilskega doma, ki so ga 
preuredili v novo garderobo 
za operativo. Pomembna de-
javnost za društvo je bila tudi 
organizacija veselice na sta-
rem šolskem igrišču, ki pa jim 
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Vreme napoveduje, da se bo leto naposled le  
prevesilo v tisti bolj mrzli del. Pa nič zato… 
Delovno vzdušje nas ogreje tudi, ko vreme ni 
ravno najboljše, kajne?

V naših predavalnicah in dvoranah vas vedno pri-
čaka prijetno delovno okolje, primerno za organi-
zacijo izobraževanj, konferenc, poslovnih srečanj 
in drugih dogodkov. In tudi pozimi bo tako….

V poslovni hiši Unija na Brezovici so vam na 
voljo moderno opremljeni prostori, ki nudijo najso-
dobnejšo in uporabniku prijazno tehnično opremo 
za izvedbo dogodkov na visokem nivoju. 

Dvorana Bor (Amfiteater) sprejme do 75 oseb, 
predavalnici Tisa in Breza do 24 oseb, računal-
niška učilnica Bistra 16 oseb, kapacitete pa je 
možno z namestitvijo dodatnih stolov tudi neko-
liko povečati. 

Preddverje Poslovne hiše s kavarno Tabularia 
nudi odličen prostor za pogostitve in druženje 
med odmori, primeren pa je tudi za manjše prire-
ditve, razstave in družabna srečanja. 

Ob poslovni hiši Unija je na voljo dovolj brezplač-
nih parkirnih mest za obiskovalce in slušatelje. 
V bližini se nahajajo številne dobre restavracije, v 
gostišču Pok, ki je le nekaj 10 metrov oddaljeno, 
pa so na voljo tudi prenočišča za vaše poslovne 
partnerje iz tujine. 

Ker poleg vrhunske storitve ohranjamo tudi kon-
kurenčne cene, se lahko pohvalimo s številnimi 
zadovoljnimi strankami.  

Veseli bomo, če se boste oglasili na ogledu in 
dobri kavi, da skupaj poiščemo najprimernej-
ši prostor za vašo priložnost. V kolikor si težko 
utrgate čas, da nas obiščete, pa vas vabimo, 
da si naše prostore ogledate na spletni strani  
www.phunija.si in izberete primeren prostor po 
vašem okusu.  

Za dodatna vprašanja se na nas lahko obrnete 
kadarkoli na telefon 01 360 20 20 ali preko elek-
tronske pošte: info@phunija.si

PhUnija, Tržaška cesta 515,  
1351 Brezovica pri Ljubljani

Še ne veste, kje boste pozimi organizirali vaša 
poslovna srečanja in izobraževanja?

www.phunija.si

je zaradi denarne kazni, pustila nekoliko grenak priokus. Med odmori 
so namreč vrteli glasbo iz zvočnikov, zaradi česar jim je ena od agencij 
izrekla globo. Vsi prisotni so se strinjali, da je to nepravično, še posebej 
za neprofitna društva, ki se z organizacijo tovrstnih dogodkov financi-
rajo. Dolžan je med drugim izpostavil tudi pomen združevanja gasilcev 
s krajani in medsebojno sodelovanje, ki ga vsako leto pokažejo na či-
stilnih akcijah, različnih pohodih, postavljanju mlajev in organiziranju 
pustovanja. Med drugim se je zahvalil tudi mladim v društvu, ki so 
njihova prihodnosti in ki, po njegovih besedah, dobro delujejo. Uspe-
šne so tudi žene in veterani, ki jih ponosno predstavljajo na različnih 
srečanjih. Na koncu svojega govora je predsednik podal tudi odstop 
s funkcije, kot razlog pa je navedel preobremenjenost in pomanjkanje 
časa za aktivno ukvarjanjem z gasilstvom. »Verjamem, da smo izbrali 
pravega naslednika, ki bo kredibilno in korektno vodil delo naprej. Ni 
strahu, da društvo ne bi tudi pod njegovim vodstvom dobro delova-
lo,« je še dejal Dolžan, nato pa se zahvalil vsem, ki so ga podpirali v 
tem štiriletnem mandatu in z njim uspešno sodelovali. 

Po poročilu predsednika je sledilo poročilo poveljnika. Društvo se 
je udeleževalo tekmovanj tako na ravni občine kot regije. Organizirali 
so izobraževanja, predavanja, operativna enota je organizirala dru-
štvene in meddruštvene vaje. Aktivni so bili tudi mladi, nežnejši spol 
in veterani. Mentorica mladine Katarina Susman je na občnem zboru 
prejela kar nekaj pohval svojih sodelavcev, saj je uspešno vodila naj-
mlajše, se z njimi udeleževala tekmovanj v orientaciji, kvizu in gasilskih 
disciplinah. Skupaj s sosednjim društvom PGD Podpeč so pripravili 
tudi tekmovanje v orientaciji na Sv. Ani. 

Gasilci so tudi varuhi okolja, zato so se člani preserskega društva 
udeležili spomladanske čistilne akcije, kar bodo izpeljali tudi letos. 
Po pozitivnem finančnem poročilu so sledili pozdravni nagovori go-
stov. Pohvale sta najprej izrekla župan Metod Ropret in predsednik 
GZ Brezovica Marko Susman. Pridružil se jima je tudi predsednik KS 
Podpeč – Preserje, Janez Šuštaršič. Vsi trije so se dotaknili ozaljšanega 

gasilskega doma. Kot je dejal predsednik zveze: »Štalca je pripravlje-
na, sedaj manjka le še kravca.« S tem je imel v mislih novo pridobitev 
PGD Preserje – novo vozilo za gašenje. Vsi se sicer zavedajo, da je to za 
majhno društvo velik finančni zalogaj, vendar vsi upajo, da jim uspe v 
prenovljen gasilski dom pripeljati tudi novo vozilo. Svojo pomoč, koli-
kor bodo lahko, so jim obljubili tudi vsi gostje. 

Na koncu je PGD Preserje predstavilo še plan dela za letošnje leto. 
Prizadevali si bodo za nakup novega vozila, sicer pa imajo v načrtu tudi 
organizacijo vseh tradicionalnih prireditev, veselico, izobraževanja, 
tekmovanja in udeležbo na čistilni akciji. Dejavni pa bodo tudi na po-
dročju gasilskih vaj, preventive, okoljevarstva, organizacije strokovnih 
predavanj in sodelovanja z vaščani ter mladino.

Vesna Novak

Obvestila Kmetijske svetovalne službe 
Napovednik izobraževanj v organizaciji Kmetijske svetovalne službe 

- izpostava Vrhnika – Podpeč:

28.02.2012

Informiranje kmetov o ukrepih 
kmetijske politike s poudarkom na 
ukrepih KOP

KOP K u l t u r n i 
dom Podpeč

10.00

Gnojenje rastlin v skladu s smer-
nicami dobre kmetijske prakse pri 
gnojenje in uredbo o vnosu nevar-
nih snovi in rastlinskih hranil v tla

NS K u l t u r n i 
dom Podpeč

Predavanja so namenjena vsem nosilcem kmetijskih gospodarstev, 
ki nameravajo v letu 2012 vložiti zbirno vlogo. Za vse, ki so v KOP ukre-
pih, pa je predavanje obvezno. Na predavanju bo vsak udeleženec do-
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bil tudi Kratek opomnik za uveljavljanje ukrepov kmetijske politike za 
leto 2012.

Vnos zbirnih vlog za leto 2012
V letošnjem letu bo vnos zbirnih (subvencije) vlog predvidoma po-

tekal od 27. februarja do 7. maja. Pomembna novost je, da stranke 
letos ne bodo dobile predtiskanih obrazcev. Pred vnosom vlog je po-
trebno urediti GERK-e na upravni enoti, vsaj en dan pred vnosom zbir-
ne vloge. Vnos zbirnih vlog bo potekal tako kot prejšnje leto na Vrhniki, 
po predhodni prijavi na tel. 750 20 09 ali 750 20 08 (Drašler), po 8. 
uri zjutraj. Vsem, ki imate možnost, svetujemo, da si ogledate spletno 
stran ARSKTRP, kjer so predstavljene novosti pod rubriko Zbirna vloga 
2012… od A do Ž.

Kmetijska svetovalna služba Vrhnika – Podpeč

Vsem občankam iskreno čestitamo ob 8. marcu, med-
narodnem dnevu žena.

Socialni demokrati

Uredimo zelene površine, preden jih preraste 
novo zelenje

Na zadnji, februarski seji UO smo proučili in potrdili vsebino razpi-
sne dokumentacije in se že pripravljali na redni občni zbor, ki bo pred-
vidoma 16. 3. 2012 ob 19.00, v Kulturnem domu Podpeč. Razveselili 
smo se velike udeležbe na predstavitvi Jakobove poti skozi Španijo. 
Prav tako nam je bilo zadnjo januarsko nedeljo luštno na Ašičevi poti 
iz Brezovice na Vrhniko k Sv. Pavlu, s katere je tudi slika. S furmani iz 
Notranjih Goric pa smo se tudi že dogovorili za sodelovanje v uvodnem 

delu letošnjega občinskega praznika, na prvi jesenski petek popoldan.
Uredimo zelene površine, preden narava ozeleni! Pri tem ne nase-

dajmo »naravovarstvenikom«, ki jim (še) ni dano, da bi razumeli in 
upoštevali naravne zakonitosti, čeprav nanje opozarja tudi stroka, lov-
ci in ribiči, ki vedo, da se v naravo brez škode lahko posega samo v 
obdobju, ko ta počiva. Lep in posnemanja vreden zgled za to sta tudi 
KS Vnanje Gorice in Občina Brezovica, ki sta to zimo že preuredili Pod-
skalo iz odlagališča v počivališče. 

Sodelujmo v čistilni akciji in na podoben način, kot prejšnja leta, 
tudi 24. marca očistimo svoja naselja, ob cestah in skupne domove. 
Naredimo tudi vse, da v naših soseščinah ne bo nikoli več črnih odlaga-
lišč. Vabimo vas, da nam posnetke vaših akcij posredujte na sdrago@
siol.net, da jih bomo objavili na portalu in izžrebane tudi nagradili. 
Tudi med vožnjo v avtomobilih opustimo vse tisto, kar ogroža varno 
pot in bi lahko končalo ob cesti. Ob slabi vidljivosti pa si oblecimo 
odsevne jopiče.
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Volitve 2011

Na vplivnem območju krajinskih parkov zmanjšajmo na mini-
mum vse druge negativne vplive (smrad z mestnega odlagališča, naj-
različneše izvore pretiranega odprtega hrupa na vplivnem območju 
krajinskih parkov).

Slovenija, EU in preostali svet bi moral opustiti rabo tistih stru-
pov, ki po uporabi zastrupljajo zrak, greznice in vodotoke! Dogodki 
zadnjega meseca v naši in sosednjih občinah spet potrjujejo, da je v 
vsaki soseščini najpomembnejše sožitje med sosedi. To pa postane 
še posebej dragoceno v najrazličnejših življenjskih stiskah, pred ka-
terimi ni varen nihče. Naj bo 45. Sosedov dan tudi v vaši soseščini 
dobro izkoriščena priložnost. Tudi zato, da se vsem dobrotnicam in 
dobrotnikom v imenu ŠKTD Lokvanj iskreno zahvalimo za pomoč 
ter priporočamo za dobra dela še naprej. Predloge sporočite na 051 
344 688.

Več grenkobe ostaja na področju naravovarstva, kjer so odgo-
vorni slepi in gluhi ob onesnaževanju parka s strani ljubljanske de-
ponije, pirotehnike, podaje strupov v gospodinjstvu, ki se po upo-
rabi iztekajo v vodotoke in zrak ter povečevanja emisij ogljikovega 
dioksida na vseh prometnicah preko vseh meja, zaradi neživljenjskih 
prepovedi, ki ovirajo prometno pretočnost. Tako bo 21. 3. minilo že 
12 let od podpisa dogovora devetih občin za 3. pas, s katerim bi se 
odpravile kolone in izboljšala zrak in hrup v vplivnem območju kra-
jinskega parka, a se zaradi »kao metuljčka« stanje na vseh področjih 
samo še vedno bolj slabša. 

Bolj spodbudne pa so novice iz EU, saj je Evropsko sodišče za 
varstvo človekovih pravic nedavno potrdilo življenjsko resnico, da 
je vse kar je v nasprotju z zdravim razumom, kamor sodi tudi spo-
štovanje življenja od spočetja do smrti, obsojeno na propad. Kot se 
lahko vsak prepriča tudi sam v svojem okolju, to velja tudi za posa-
meznika in družine. Te pa so temelj naroda. 

Stanje okolja je zunanje znamenje, slika naših medsebojnih od-
nosov. Da bi bili ti čim boljši, zakonci in družine vsako leto v tem 
obdobju preživimo skupaj vikend, da se med seboj očistimo in na-
beremo novih moči za novo pomlad. Letos nam bo pri tem pomagal 
priznan strokovnjak g. Božo Rustja. 

Povabila:
- zadnjo februarsko in vse marčevske nedelje vas po kosilu vabimo 

na Ašičeve poti po Lj. barju in proti ciljema, ob 15. uri na Logu 
(inf. Janez 041 749 540) in Žalostni gori (inf. Marko 040 200 
367).

- v primeru ugodnega vremena bomo 21. 3. naredili kolesarski 
krog po Lj. barju, z začetkom in ciljem na Brcih, kjer bo na 45. 
Sosedov dan tudi dan odprtih vrat (prijave Drago 051 344 688).

- družinski Sosedov dan bo letos od 23. do 25. 3. na Mirenskem 
gradu (prijave Janez 041 749 540). 

- naš skupni dom na Gulču pa bomo letos urejali 31. marca. 
- na Veliki ponedeljek, 9. aprila, gremo pod Krimom od cerkve do 

cerkve (inf. Marko 040 200 367).
Vsem, ki razumete opisana prizadevanja, da bi bili vsi kot ena 

družina in pri tem na svoj način pomagate skupnosti, se iskreno za-

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

hvaljujemo. Želimo vam, da bi podarjene življenjske priložnosti čim 
bolje izkoristili in se dobro pripravili na novo duhovno in telesno 
rast, ki jo prinaša pomlad.  

                                               Drago Stanovnik, v imenu ŠKTD Lokvanj 

Razpis predavanj in izobraževanj projekta »Pro-
dajamo dobrote naših kmetij«

Upravičenci: kmetije na območju občin Brezovica, Borovnica, Do-
brova-Polhov Gradec, Horjul, Log-Dragomer in Vrhnika, ki so vključe-
ne v projekt »Prodajamo dobrote naših kmetij«.

Stroški: Polovico stroškov predavanj pokrije Leader program, polo-
vico stroškov posameznih izobraževanj pokrijejo udeleženci izobraže-
vanj. Cena za udeležbo na posameznem predavanju se bo oblikovala 
na podlagi števila prijavljenih.

Predavanja so odprta tudi za druge udeležence, ki stroške preda-
vanj in izobraževanj v celoti pokrijejo sami. 

Terminski načrt predavanj: 

Datum Rok pri-
jave Lokacija Vsebina

8.3.2012 
ob 9. uri 1. 3. 2012

Športna dvora-
na, Cesta 7. maja 
20, Dobrova

Stopimo korak naprej - 
registrirajmo dopolnilo 
dejavnost (pogoji in 
postopki)

8.3.2012 
ob 9. uri 1. 3. 2012

Športna dvora-
na, Cesta 7. maja 
20, Dobrova

Obdavčite dopolnilnih 
dejavnosti

13.3.2012 
ob 9. uri 5. 3. 2012

Občina Vodice, 
dvorana kul-
turnega doma, 
Kopitarjev trg 1, 
Vodice

Izobraževanje Dobra 
higienska praksa v pre-
delavi živil živalskega in 
rastlinskega izvora in za 
turistične kmetije 

23.3.2012 
ob 9. uri 13.3.2012

Gostilna Her-
blan, Gorenje je-
zero pri Cerknici

Regijsko ocenjevanje 
suhih mesnin

27. in 28. 
marca ob 
9. uri

20. 3. 
2012

 KGZS Zavod LJ, 
Celovška c. 135 
Ljubljana, sejna 
soba

 Predelava mesa – teorija 
in praksa, dvodnevni 
tečaj

11.4.2012 
ob 9. uri 3. 4. 2012

Dvorana PGD 
Bevke,  Bevke 17, 
Log pri Brezovici

Možnost prodaje živil 
živalskega in rastlinskega 
izvora 

11.4.2012 
ob 9. uri 3. 4. 2012

Dvorana PGD 
Bevke,  Bevke 17, 
Log pri Brezovici

Primerna izbira emba-
laže in pravilno ter pre-
poznavno označevanje 
izdelkov

ZAHVALA
V 81. letu starosti je sklenil 

svojo življenjsko pot 

FRANČIŠEK NOVAK
p.d. ANDRJONOV JURE
iz Vnanjih Goric, Podpeška 128

Zahvaljujemo se sorodnikom, sodelavcem, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, podarjene sveče in vsem, ki ste ga pospremili na zadnji 
poti. Posebna zahvala stranki SDS ter občinskemu odboru SDS Brezovica za 
izkazano pozornost. Zahvala velja tudi g. župniku in g. patru Petru Lavrihu 
za ganljiv obred slovesa ter Pogrebni službi Pieta, g. in ga. Tršar, za pomoč.
Še enkrat vsem in vsakemu posebej HVALA.

Vsi njegovi
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24.2. 19.30 KD Notranje Gorice Premiera KUD Janez Jalen: Malomeščanska svatba

25.2. 8.00 Župnišče Preserje Oratorijski dan

25.2. 19.30 KD Notranje Gorice Repriza KUD Janez Jalen: Malomeščanska svatba

2.3. 16.00 Prosvetni dom Preserje Občni zbor DU Podpeč – Preserje

3.3. 9.00 Marijin dom na Brezovici Svet Združenja bratovščin odraslih katoliških skavtov in skavtinj

3.3. 19.00 KD Notranje Gorice 5. dobrodelni županov ples

4.3. 18.00 KD Notranje Gorice Repriza KUD Janez Jalen: Malomeščanska svatba

10.3. 19.00 GD Rakitna Občni zbor PGD Rakitna

10.3. 20.00 Brezova dvorana Koncert Tereze Kesovije in ŽPZ Brezovica ob 8. marcu 

30.3. 19.00 GD Brezovica Občni zbor Gasilske zveze Brezovica 

Podatke o prireditvi, ki jo pripravljate, nam lahko pošljete na elektronski naslov admin@brezovica.si ali jo s posebnim 
obrazcem vpišete na spletni strani Občine Brezovica, www.brezovica.si . 

Vaša prireditev bo objavljena na občinski spletni strani in v Barjanskem listu. 
Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 

N A S L E D N J A  Š T E V I L K A  P R E D V I D O M A  I Z I D E  3 0 .  3 .  2 0 1 2 .  P R I S P E V K E 
S P R E J E M A M O  D O  2 1 .  3 .  2 0 1 2 ,  O G L A S E  P A  D O  Z A P O L N I T V E  P R O S T O R A .

Uprava Občine Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | Fax: 01 3601 771

Uradne ure: ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00

Ostala načrtovana predavanja:

Datum Vsebina

v mesecu aprilu Enodnevni tečaj Peka kruha na tradiciona-
len način (krušna peč), teoretični in prak-
tični del 

v mesecu maju Predelava sadja 

drugi teden junija Z zorenjem do boljše kakovosti mesa 

v mesecu seprembru Predelava zelenjave 

drugi teden septembra Dvodnevni tečaj Predelava mleka  

Ob prijavi nam prosim posredujte naslednje podatke:
Ime in priimek kandidata, naslov, telefonska številka, elektronski na-
slov, MID številka, davčna številka in podatek o zavezanosti za plačilo 
DDV, datum rojstva.

Prijave: info@lasbarje.si,  informacije 041 353-364 (Helena Čuk). 

LAS Barje

Brezovica naj bi dobila javno polnilnico za 
električna vozila

Polnilnico, na kateri bi lahko istočasno polnili dva avtomobila 
naj bi postavili ob brezoviški občinski stavbi. Trenutno pri Petro-

lu še pripravljajo projektno dokumentacijo, hkrati pa tečejo tudi 
pogovori, s katerega odjemnega mesta se bo električna polnilnica 
napajala. Stebriček z dvema polnilnima mestoma naj bi pri občini 
predvidoma postavili spomladi. Sicer pa je podžupan Marko Ču-
den pojasnil, da se je občina za sodelovanje odločila zato, da bi v 
času splošnega trenda onesnaževanja okolja, ravnali čim bolj ze-
leno.

Orion

Ta teden poteka akcija za večjo varnost na 
železniških prehodih

Agencija za varnost prometa je v ponedeljek začela z izvaja-
njem vseslovenske preventivne akcije za večjo varnost na nivoj-
skih prehodih ceste čez železniško progo.

Akcijo bodo policisti izvajali do nedelje predvsem na tistih 
prehodih, kjer so najbolj ogroženi pešci. Takšni so v brezoviški 
občini kar trije. Na agenciji ugotavljajo, da pešci pogosto z ne-
pazljivim ravnanjem povzročijo nevarne situacije na območju 
prehodov. Problematika varnosti na nivojskih železniških preho-
dih je povezana predvsem z neupoštevanjem prometnih predpi-
sov ter v nekaterih primerih z nizko kulturo ali celo predrznostjo 
udeležencev v cestnem prometu. Posledice neodgovornega vede-
nja so prepogoste nesreče, ki se vse prevečkrat končajo s hujšimi 
posledicami.

Orion


